
Protok6l nr XXV/16

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 24 paidziernika2OL6r.

Vllkadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek

ZielonY RYnek 11/13



w dniu 24 paidziernika 2016 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta wloclawek przy

ul. Zielony Rynek 11/13 rozpoczqly siq obrady xxv sesji Rady Miasta wtoclawek Vll kadencji,

kt6rq zwolal i kt6rej przewodniczyl radny Jaroslaw chmielewski Przewodniczqcy Rady

Miasta Wfoclawek.

Ad. 1
Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski otworzyl obrady xxv sesji Rady

Miasta wloclawek, witajqc Prezydenta Miasta wioclawek Marka wojtkowskiego, Zastqpc6w

Prezydenta Miasta, a takie dyrektor6w wydzial6w oraz pozostatych pracownik6w Urzqdu

Miasta. Przewodniczqcy Rady Miasta powitat tak2e obecnych na sesji przedstawicieli

wioclawskich medi6w, mieszkaric6w miasta oraz radnych Rady Miasta uczestniczqcych w

obradach.
- stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw

Chmielewski stwierdzit, ii na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z

listq obecnoSci 22 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 24 paidziernika br' sq

prawomocne.
Lista obecnosci radnych z xxv sesji Rady Miasta stanowi zalEcznik do protokolu,

Lista os6b uczestniczqcych w XXV sesji Rady Miasta stanowi zalEcznik do protokolu'

- przyjqcie protokolu z obrad XXIV sesji Rady Miasta

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw chmielewski poinformowal,2e w Biurze Rady

Miasta oraz w Biuletvnie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta dostqpny byl do wgl4du

projekt protokolu Nr 24/2016 z obrad XXIV sesji Rady Miasta wloclawek Vll kadencji, kt6ra

odbv|asiewdniu26wrze6nia2016roku,zkt6rymtoprotoko|emradnimog|isiqzapoznaii
wniesi ewentualne uwagi' Nie zgloszono uwag iuzupelnien'
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski zapwal czy sQ ze strony radnycn

propozycje zmian do zaproponowanego porzqdku obrad'

Jako pierwszy zmianq do zaproponowanego porzqdku obrad zglosil Przewodniczacv Radv

Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski, kt6ry zaproponowaf rozszerzenie porzqdku obrad o

projekt uchwaly w sprawie zagospodarowania energii geotermalnej' projekt uchwaly

zaopiniowany zostal przez Komisjq Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska spetniajqc

tym samym wym6g I55 Statutu Miasta wloclawek. Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta

poinformowal, ie Prezydenta Miasta skierowal wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad o

projekt uchwaly zmieniaj4cy uchwatq w sprawie utworzenia samorzqdowego zakladu

budietowego pod nazwE Zaklad AktywnoSci Zawodowej we Wloclawku'

Gfos zabrala Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska, kt6ra w imieniu Prezydenta Miasta

wniosla o zdjQcle z porzqdku obrad projektu uchwaiy w sprawie okreSlenia wysoko6ci

stawek podatku od nieruchomoici.
Radnv Krzvsztof Kukucki wypowiadajqc siq w imieniu Klubu radnych SLD zgodnie z $ 55

Statutu Miasta Wloclawek wni6sl o rozszerzenie porzqdku obrad o projekt uchwaly

zmieniajqcej uchwalq w sprawie uprawniei pasaier6w do ulg i zwolnie6 w opiatach za

przew6z w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze u2ytecznodci publicznej w

granicach ad min istracyjnych miasta Wtoclawek wykonywanym przez Operatora - Miejskie



PrzedsiQbiorstwo Komunikacyjne Sp6ika z o.o. we Wloclawku, kt6ry zlo20ny zostaf przez

Klub radnych SLD w miesiacu kwietniu br. imimo uplywu tak dlugiego okresu czasu sluiby
Prezydenta Miasta odwlekafy prace nad uchwalq w zwiqzku z tym mieszkaficy nie mogli

korzystai z proponowanych ulg. Chodzi w gl6wnej mierze o bezplatne przejazdy

komunikacjq miejskq dzieci w wieku przedszkolnym oraz dzieci ze szk6f podstawowych jak

r6wnie2 dawc6w narzqd6w. Ponadto Pan radny zaproponowai takie rozszerzenie porzqdku

obrad o projekt uchwaly w sprawie utworzenia Technikum Poligraficznego we Wtoclawku,

Rada Miasta zadecydowafa o zwieszeniu prac nad utworzeniem Liceum Plastycznego w lV
LO, po konsultacjach z mieszkaricami Wtoclawka idea takiego liceum nie jest najlepszym
pomystem, natomiast w grupie zawod6w deficytowych wystepuje m.in. grafik komputerowy

a zatem Technikum Poligraficzne jest krokiem w dobrym kierunku i odpowiada
zapotrzebowaniu na rynku pracy, ponadto istnieje mo2liwo6i ksztalcenia w tego rodzaju
plac6wce mtodzie2y w zawodzie drukarza, kt6ry to zaw6d jest r6wnie2 poszukiwany na

lokalnym rynku pracy. Takie dzialania mogfyby siq wpisa€ w ofertQ edukacyjna miasta.

Radnv Janusz Debczvriski w imieniu Klubu radnych PIS zaproponowal utworzenie Szkofy

Sportowej w Zespole Szk6l nr 4 w zwiqzku z tym Pan radny poinformowal, 2e wniosek w tej

sprawie zostanie zlozony Przewodniczqcemu Rady Miasta, aby m6gi zostai poddany dalszej

procedurze w wyniku, kt6rej projekt uchwaly w tej sprawie m6gl byd procedowany podczas

obrad kolejnej sesji Rady Miasta.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski zwr6cil sig do Pana radnego

Krzysztofa Kukuckiego Przewodn iczqcego Klubu radnych SLD w zwiqzku ze zfo2onymi

propozycjami zmian do porzqdku obrad o wycofanie wniosku w sprawie utworzenia

Technikum Poligraficznego, aby propozycja ta przeszla wymaganq procedurq i po jej

spetnieniu projekt uchwafy bytby poddany procedowaniu przez Radq Miasta.

Radnv Krzvsztof Kukucki wyrazil obawq, ie proces proceduralny w powy2szej sprawie bqdzie

wydlu2ony w czasie przez slu2by Prezydenta Miasta i podzieli los uchwaf skladanych przez

Klub sLD gdyi na kolejnq sesje Rady Miasta sluiby Prezydenta nie zdq2q z wydaniem opinii,

nie zajmq siq sprawq i temat bqdzie odsuniQty na kolejnych wiele miesiqcy, po czvm

powr6ci, jako autorski projekt Prezydenta Miasta, kt6ry bqdzie kolejnym zapo2yczeniem

pomysf6w sLD. Pan radny zaapelowal do Przewod n iczacego o osobiste zaangaiowanie siQ

w ta sprawQ i nie wyrazil zgody na wycofanie zloionei propozycji.

Prezvdent Miasta Marek Woitkowski odnoszqc siq do zgtoszonych propozycji poprosil

radnych o umiar irozwagq a takie o stosowanie siq do odpowiednich procedur, kt6re

powinny byi znane radnym. Jak wyjaSnit Pan Prezydent wszelkie uchwaty, kt6re powoduje

skutki finansowe muszE byi przeanalizowane izaopiniowane przez sfuiby finansowe jak

r6wnie2 przez poszczeg6lne komisje. Dotyczy to gl6wnie projektu uchwaly, w kt6rym

proponuje siq ulgi w przejazdach komunikacjq miejskq, jak r6wniei uchwal odnoszqcych siq

do propozycji utworzenia szk6l o nowym profilu ksztalcenia. Prezydent Miasta stwierdzit,2e

ceni sobie zgioszone propozycje i jest otwarty na rozmowy dotyczqce powyiszych

zagadnieri, co niejednokrotnie potwierdzal. Problem Zespoiu szk6l nr 4 istnieje, czynione sE

starania, aby znaleii jego dobre rozwiqzanie, na poprzedniej sesji Rady Miasta radni

odrzucili projekt uchwaly dotyczqcy powolania na bazie ZS NR 4 - szkoty o ksztalceniu

plastycznym. Zdaniem Pana Prezydenta w interesie mieszkaric6w miasta jest wypracowanie
najlepszego pomyslu czy te2 projektu, kt6ry doprowadzi do rozwiqzania tego zagadnienia.

Zwracajqc siq do radnego Krzysztofa Kukuckiego Prezydent Miasta wyjaSnil, ie nie spotkaf

siQ z sytuacja, aby projekt uchwaly byl przetrzymywany przez p6l roku bez nadania biegu

2



sprawie. Zdaniem Pana Prezydenta Przewodniczqcy Klubu radnych SLD zna procedury

legislacyjne towarzyszace inicjatywie uchwalodawczej, do kt6rych naleiy siq stosowai
natomiast z niewiadomych przyczyn Swiadomie wprowadza w blqd mieszkaric6w miasta

stawianymi przez siebie zarzutami pod adresem slu2b Prezydenta.

Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarostaw chmielewski odnoszqc siq do wypowiedzi

Prezydenta Miasta zwr6cil uwagq, ii Rada Miasta podczas obrad poprzedniej sesji nie

odrzucila projektu uchwaty w sprawie propozycji utworzenia liceum plastycznego, lecz

projekt tej uchwaly zostaf zdjqty z porzqdku obrad. Ponadto odnoszqc siq do wniosku

zgfoszonego przez Klub radnych SLD dotyczqcego projektu uchwaly w sprawie uprawnieri do

ulg izwolnieri w przewozach komunikacjq miejskq zwr6cil siQ do Sekretarza Miasta Pani

wieslawy Konopczyrlskiej z zapytaniem czy w zwiqzku z uchwatq bqdqcq w porzqdku obrad

sesji moiliwe jest podczas dzisiejszego posiedzenia podjqcie dw6ch uchwal w tej samej

sorawie.
Sekretarz Miasta Pani Wieslawa Konopczvfiska udzielajqc odpowiedzi wyjasnila,2e projekt

uchwaly dotyczqcy ulg w przejazdach transportem zbiorowym jest ujqty w porzqdku obrad

w zwiqzku z tym uchwala ta mo2e zostai podjqta tylko jeden raz. A zatem ta sama uchwafa

nie moie zostai podjQta dwukrotnie podczas obrad tej samej sesji Rady Miasta'

Przewodniczacv RadV Miasta radnV Jarostaw Chmielewski w Swietle wypowiedzi Pani

sekretarz, odnoszqc siq do zlo2onej propozycji Klubu radnych SLD dotyczqcej ulg izwolnie6

w przewozach komunikacji miejskiej zaproponowat, aby zmiany zostaly zgloszone w ramach

poprawki do uchwaly ujetej w porzqdku obrad sesyjnych, w6wczas Rada Miasta podczas

procedowania nad uchwalE odniesie siq do zaproponowanych zmian.

Radnv Krzvsztof Kukucki wyjainil, ie o ile wniosek nie zostanie przyjqty przez Radq Miasta

w6wczas Klub radnych SLD bqdzie proponowal poprawki do projektu uchwaly, kt6ry bqdzie

procedowany podczas obrad dzisiejszej sesji Rady Miasta. Ponadto Pan radny odni6sl siq do

sf6w Prezydenta Miasta i zaapelowal o zaanga2owanie w pracach na rzecz mieszka6c6w

miasta, uwagi zglaszane przez radnych wynikajE z zastrzeie{, co, do jako5ci pracy

prezydenta, w innym przypadku nie bylyby zgtaszane. Pan radny nie zgodzil siq r6wniei z

wyjasnieniem na temat opieszafosci w dzialaniu sfu2b Prezydenta Miasta, o czym Swiadczy

opinia prawna do projektu uchwaly zgloszonego w miesiqcu kwietniu br., kt6ra wptynqla do

Biura Rady Miasta dopiero w miesiqcu sierpniu br. czy se to, zatem obecnie obowiazujEce

sta ndardy i procedury.

Radna Olga Krut-Horonziak stwierdzila, ie jutro tzn 25 paidziernika br. odbywajq siq

wybory samorzqdowe iwiqkszo{i os6b obecnych na sali obrad bqdzie kandydowala na

funkcjq radnego Rady Miasta, w zwiqzku z tym Pani radna zaproponowala projekt uchwaty o

nastQpujqcej tregci: - na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o

samorzqdzie gminnym uchwala siq:

I 1. Rada Miasta Wloclawek z dniem 25 paidziernika likwiduje bezrobocie we wloclawku

5 2. Uchwala wchodzi w iycie z dniem 25 paidziernika 2015 roku.

Pani Radna stwierdzila, ie jest to uchwala adekwatna do zaproponowanych zmian obecnie

procedowanego punktu porzqdku obrad. Zdaniem Pani radnej ilo6i zgioszonych propozycji

uzasadnionych wylacznie jednozdaniowq podstawq merytorycznE dyskwalifikuje tych, kt6rzy

zgtaszajq wnioski. Pani radna zaapelowala podobnie jak Prezydent Miasta takie o rozwaSq i

rozpoczqcie kampanii wyborczej w odpowiednim do tego czasie jak r6wniei o to, aby

mieszkaric6w Wtoclawka nie postrzegai, jako dyletant6w, kt6rzy nie rozumiejq prac Rady

Miasta iuchwal, kt6re regulujq 2ycie gospodarcze, spoleczne ikulturalne. Biorqc r6wniei



pod uwagq fakt, ie 2adna z uchwal nie trafita do komisji Rady jak r6wnie2 i na sesjq Rady

Miasta po spelnieniu stosownych procedur i analiz finansowych w oparciu, o kt6re moina je

przedio2yi pod obrady, ceniqc powagq radnych do zapoznania siq i uchwalenia prawa

miejscowego. O ile nie zostanie to uznane za wtadciwe w6wczas Pani radna podtrzyma sw6j

wniosek o uchwalenie w dniu jutrzejszym wybor6w samorzqdowych, aby bezrobocie w

mieScie zostalo zlikwidowane.

odnoszlc siq do propozycji dotyczqcych utworzenia szk6l stwierdzila, ie podczas obrad

ostatniej sesji Rady Miasta przedto2ony zostat projekt uchwafy dotyczqcy podjqcia dziafa6

inicjujqcych powolanie liceum plastycznego, obecne propozycje dotyczE utworzenia szk6l. W

swuacji, gdy proponuje sie utworzenie szk6t to projekty takie muszq byi poparte pewnq

analizq, kalkulacjq czy te2 opiniq rady pedagogicznej - tych element6w brak jest w
uzasadnieniu zaproponowanych dzialari. Pani Wiceprezydent zwr6cila r6wniei uwagQ na to,

i2 w projekcie nowego prawa brak jest szk6f sportowych, one sq, lecz brak jest

doprecyzowania rodzaju dyscyplin sportowych, obecnie prognozuje siQ, ii termin

wprowadzenia reformy oiwiatowej zostanie przedlu2ony w czasie nawet o 2lub 3lata, a

zatem do momentu jasno sprecyzowanych przepis6w prawa rozwa2ania na temat, kt6ra z

propozycji jest lepsza jest przedwczesne i niezasadne. Pani wiceprezydent poinformowafa,

2e w najbliiszym tygodniu odbqdzie siq spotkanie z grupE nauczycieli z lV LO, aby

wypracowai odpowiedni model i propozycjq, kt6ra bqdzie zaakceptowana przez wszystkie

slronv.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarostaw Chmielewski wyja6nit, ii obydwa projekty

uchwal dotyczq zamiaru utworzenia szk6i a nie ich utworzenia byi mo2e wystqpila

nieScistoji i brak precyzji ze strony wnioskodawc6w podczas przedktadania swoich

propozycji.

Po zako6czeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal

pod glosowanie propozycjq rozszerzenia porzqdku obrad o:

1. projekt uchwaly w sprawie zagospodarowan ia energii geotermalnej i umieszczenie go w

pu n kcie 11 porzqdku obrad.
w wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 23 radnych za zgtoszonq propozycja

radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie

stwierdzono. A zatem przedtoiona propozycja uzyskala akceptacjq.

2. projekt uchwaly zmieniajqcy uchwalq w sprawie utworzenia samorzqdowego zakladu

bud2etowego pod nazwq Zaklad Aktywnoici Zawodowej we wloclawku iumieszczenie

go w punkcie 16 porzqdku obrad.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 23 radnych za zgloszonq propozyc;Q

opowiedzialo siq 22 radnych, przy braku glos6w przeciwnych oraz l gtosie wstrzymujacym

sie. W rezultacie glosowania przedfoiona propozycja uzyskata akceptacjg.

3. pro.iekt uchwaly dotyczacej zamiaru utworzenia Technikum Poligraficznego we

Wloctawku.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno5ci 23 radnych za zgloszonq propozycjq

opowiedzialo siq 8 radnych przy 7 gfosach przeciwnych oraz 8 glosach wstrzymujacych siq.

A zatem przedloiona propozycja nie uzyskata akceptacji, poniewa2 zmiany w porzqdku

obrad mogq zostai wprowadzone bezwzglqdnq wiqkszosciq glosdw ustawowego skladu

rady. Uchwala bqdzie procedowana podobnie jak uchwata w sprawie zamiaru utworzenia



Szkoly sportowej po spelnieniu wymog6w proceduralnych podczas obrad sesyjnych w

miesiqcu listopadzie br.

Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta wyja6nil, i2 zgodnie z wnioskiem wykredlony zostaje z

porzqdku obrad punkt nr 9 dotyczQcy projektu uchwaly w sprawie okre6lenia wysoko5ci

stawek podatku od nieruchomoici. Natomiast projekt uchwaly zmieniajQcej uchwalq w

sprawie uprawnieri pasa2er6w do ulg i zwolnief w oplatach za przew6z w publicznym

transporcie zbiorowym o charakterze u2yteczno6ci publicznej w granicach ad ministracyjnych

miasta Wloclawek umieszczony w porzqdku obrad bqdzie procedowany w niezmienionym

trybie.
NastQpnie PrzewodniczEcy Rady Miasta poddal pod glosowanie porzqdek obrad XXV sesji

Rady Miasta po przyjqtych zmianach.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoSci 23 za procedowaniem wedlug

zmienionego porzqdku obrad radni opowiedzieli siq jednomyslnie, glos6w przeciwnych oraz

wstrzymu jqcych sie nie stwierdzono.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

Informacja z dziatalnoSci w okresie miqdzysesyjnym, kt6rq przedstawil Radzie Miasta
prezydent Miasta Marek wojtkowski, obejmuje okres od dnia 26 wrzeSnia do dnia 24

paidziernika br. i przedstawia sie nastQpujqco:

W zakresie dzialari Biura Zam6wiefi Publicznych m.in.:

- zawarto umowe na zadanie pod nazwq: Budowa skweru rekreacyjnego przy ulicy Planty - ll

postepowanie. Umowa zostafa zawarta na kwotQ 541.851,67 zlotych brutto. w toku sE

kolejne postqpowania. Trwa badanie ofert, kt6re wplynqfy na zadanie: Przedfu2enie ulicy

Brzezinowej do polqczenia z ul. Mielqciriska iul. LetniQ do Al. Jana Pawta ll (2015-2018)

wedlug programu niskoemisyjnego. w terminie skladania ofert wplynqty 4 oferty. Natomiast

5 ofert wplynqlo na realizacjq przebudowy ulicy Zachodniei wtaz z budowq kolektora

deszczowego do rzeki Lubiehkt.

wydzial Inwestycji koordynuje obecnie ponad 60 zadari inwestycyjnych z r62nym stopniem

zaawansowania realizacji. To m.in. modernizacja budynku Liceum Ziemi Kujawskiej,

termomodernizacja budynk6w u2yteczno6ci publicznej czy budowa boiska wielofu nkcyjnego

przy Szkole Podstawowej Nr 2.

W zakresie Wydzialu Polityki Spolecznej iZdrowia Publicznego m.in.:

- przyjQto 19 kolejnych wniosk6w o wydanie Kart Duiej Rodziny; lEcznie za rejestrowanych

jest 606 rodzin, a 600 rodzin jui korzysta ze swoich KarU

- we wrzesniu w ramach realizacji programu nieodplatnej pomocy prawnei, z poradnictwa

prawnego skorzystalo lqcznie 171 os6b.

w ramach swojej bie2qcej dzialalno6ci wydzial Kultury, Promocji iKomunikacji spolecznej

m.in.: zajmowal siq koordynacjq akcji ,,Zbieraj z klasq". To akcja edukacyjna polegajqca na

zbi6rce zu2ytych baterii oraz zuiytego sprzetu elektrycznego i elektronicznego. Ma na celu



edukowanie dzieci i mlodzie2y w zakresie wladciwego postepowania ze zuzytymi bateriami i

akumulatorami oraz zu2ytym sprzQtem elektronicznym. Poza tym wydzial byl

odpowiedzialny za organizacjq koncertu z okazji Dnia Papieskiego, uczestniczyt w kilku

wydarzeniach kulturalnych, m.in. 25-leciu Ch6ru Canto.

W zakresie dzialalno6ci Wydzialu Gospodarki Miejskiej m,in,:

- przydzielono 2 lokale komunalne dla rodzin ujqtych na liScie lokali komunalnych oraz 2

lokale socjalne dla rodzin ujetych na liScie lokali socjalnych.

W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Edukacji m.in.:

- 28 wrze6nia odbylo siq spotkanie mediacyjne w Urzqdzie Marszalkowskim w Toruniu

dotyczqce projektu, Bez Sl6w - wspieramy komunikacjq os6b niem6wiqcych w Osi

Wloclawek", z udziafem m.in. pani prezydent Barbary Moraczewskiej idyrektor Wydzialu

Edukacji Agnieszki Biatopiotrowicz.

- do Ministerstwa Edukacji Narodowej zfoiony zostal wniosek o zwiqkszenie w 2016 roku

czq(ci oswiatowej subwencji og6lnej z 0,4 Yo rezerwy, z tytulu dofinansowania wyposa2enia

w sprzQt szkolny i materiaty dydaktyczne pomieszczed do przeprowadzania egzamin6w

praktycznych potwierdzajacych kwalifikacje w zawodach, w kt6rych szkoty te dotychczas nie

prowadzily takiego ksztalcen ia.

- 12 paldziernika w Zespole Szk6t Elektrycznych odbyla siq uroczysto6ci z okazji Dnia

Edukacji Narodowej. Nagrody zostaly wreczone 60 nauczycielom, natomiast wyr6inienia

trafiiy do 22 pracownik6w administracji iobsfugi. WysokoSi nagrody dla nauczycieli to 4.000

brutto, natomiast wysokoii wyr62nienia dla pracownik6w administracji iobslugi to 2.000

brutto. Ponadto pracodawcom wsp6lpracujqcym z wloclawskimi szkolami

ponadgimnazja Inymi ksztalcqcymi w zawodach wrqczonych zostalo 8 statuetek ,,Ambasador
Szkolnictwa Zawodowego".

W zakresie dzialalnoici Wydzialu Rozwoju m.in.:

- w odpowiedzi na konkurs ogtoszony przez Zarzqd Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego

zloiony zostal do Urzqdu M arszalkowskiego w Toruniu wniosek o dofinansowanie inwestycji
pn. ,,Modernizacja Centrum Ksztalcenia Praktycznego we Wloctawku, ul. Ogniowa 2" w
ramach polityki terytorialnej Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko

- Pomorskiego na lata 2014 - 2020. Cafkowita warto6i pro.lektu wynosi 6 500 000,00 zl, a

wnioskowana kwota dofinansowania stanowi 2 248 350,00 zf.

- natomiast w odpowiedzi na konkurs ogloszony przez Narodowy Fundusz Ochrony

Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie zlo2ony zostat wniosek o dofinansowanie
inwestycji pn. ,,Utworzenie parku na Slodowie oraz rewaloryzacja zieleni Parku im. H.

Sienkiewicza we Wtoclawku" w ramach Dziafania 2.5 Poprawa, jako6ci Srodowiska

miejskiego Programu Operacyjnego Infrastruktura iSrodowisko. Calkowita wartoii projektu

wynosi 14 3a7 297,23 zf, a wnioskowana kwota dofinansowania stanowi 11 064 702,64 zl

W zakresie dzialalnoSci Biuro sportu iTurystyki m.in.:



- 1 paidziernika, podobnie jak w latach ubieglych, Wloclawek wlqczyl siq do og6lnopolskiej

akcji pod nazwq Narodowy Dzieri Sportu, zainicjowanej przez fundacjq Zwalcz Nudq, pod

patronatem Ministerstwa Sportu i Turystyki. W ramach akcji do udzialu w lokalnych

wydarzeniach sportowo - rekreacyjnych zachqcali m.in. animatorzy wloclawskich Orlik6w

- 9 paidziernika Wloclawek po raz trzeci byt miejscem organizacji p6fmaratonu. W tym roku

samorzqd naszego miasta wsparl imprezq m.in. rekordowq kwotE dotacji- 25 tys zl.

- 10 paZdziernika odbylo siq kolejne posiedzenie Miejskiej Rady Sportu. Czionkowie Rady

dyskutowali m.in. o przyszfoSci sportu szkolnego we Wtoclawku, takie w kontekscie sytuacji

Szkolnego Zwiqzku Sportowego w mie6cie, wojew6dztwie i kraju. Rada zajmowafa siq

r6wniei ocenq realizacji nowego systemu podzialu Srodk6w przyznanych na szkolenie

sportowe dzieci i mtodzieiy w bie2qcym roku. System otrzymal pozYtywnE opiniQ i

rekomendacjq do zastosowania go przy podziale Srodk6w na 20!7 r,

W dvskusii na temat przedstawionei informacii udziat wzieli:

Radnv Krzvsztof Kukucki poruszyl sprawq przydziatu przez Prezydenta Miasta 2 lokali

socjalnych i2lokali komunalnych oraz zdjqcia z budietu miasta Srodk6w na budowq

mieszkari socjalnych w wysokosci 3 mln. zl. w roku 2015 izabezpieczenia w bud2ecie miasta

roku 2016 Srodk6w na ten cel w wysoko6ci 800 ty6. zl. Zdaniem Pana radnego jest to
sytuacja wysoce niepokojaca tym bardziej, ie Klub radnych SLD skierowal do Prezydenta

Miasta w miesiqcu maju br. propozycjq rozwiqzania problem6w zwiqzanych z politykE

mieszkaniowq w mieicie. zaproponowano system umo2liwiajqcy oddanie do uiytku ok. 200

mieszkari rocznie przy zaangaiowaniu Srodk6w budietowych miasta w wysoko6ci 10 mln. zi.

Do chwili obecnej brak jest rezultat6w w tak wainej dla mieszka6c6w sprawie. Ponadto Pan

radny zwr6cil uwagQ na remont basenu Delfin i poprosil o informacjq, z jakQ datE sfu2by

Prezydenta Miasta przyjqly projekt wykonawczy wskazanego zadania inwestycyjnego oraz

kiedy zostanie ogloszony przetarg umo2liwiajqcy realizacjq zadania. Pan radny zapytal takie
o termin otwarcia Zakladu Aktywnosci Zawodowej we wfoclawku oraz w jakiej wysokoici

zostaly zagwarantowane jrodki w budiecie miasta na utrzymanie tego Zakladu w roku

bie2qcym a tak2e czy sq problemy z rozliczeniem przyznanej na ten cel dotacji. Pan radny

zwr6cil siq do Prezydenta Miasta o udzielenie wyja6niei na temat poruszanych zagadnieri na

obecnym posiedzeniu gdyi nie otrzymal deklarowanej odpowiedzi pisemnej na pytania

postawione na poprzedniej sesji Rady Miasta. Zdaniem Pana radnego tryb i termin na

udzielenie odpowiedzi reguluje KPA iobowiqzuje r6wnie2 Pana Prezydenta, a zatem bylby

wskazany 14 dniowy termin udzielenia wyja5nien.

Radnv Zbigniew Lewandowski zabierajqc gios odni6sl siq do kwestii poruszanej przez

przedm6wcq w sprawie budowy mieszkari socjalnych przez samorzqd miasta istwierdzif, ie
mieszkania tego typu w znikomym stopniu oraz mo2liwoSciach finansowych miasta powinny

byi budowane, lecz nie w takim standardzie, w jakim zostaly wybudowane w minionych

latach, chociaiby z takiego powodu, ie dach znajduje siq poni2ej poziomu drogi. Poza tym
jak stwierdzil Pan radny gl6wnym problemem miasta Wloclawek jest bezrobocie, ktore
prowadzi do wycofania os6b bezrobotnych z iycia spolecznego. Dlatego wzorem wielu miast

powinno siq pozostawiai osoby, kt6re nie moga dokonywai oplat za mieszkanie w ich

dotychczasowych mieszkaniach i doplacai do czynszu ze (rodk6w budietowych, doplata

miesiqczna wynosi ok.6 zf. i mnotqc ja przez 50 lat otrzymuje siq koszt mieszkania. W

zwiqzku z tym Pan radny postawil pytanie czy warto jest wydad Srodki na poczEtku procesu



czy tei mieszkania socjalne ograniczyi wylqcznie dla os6b, kt6re nie sE w stanie z nich
korzystai zgodnie z zasadami wsp6liycia spolecznego czy te2 dla wszystkich, kt6rzy
przej6ciowo znaleili siq w trudnej sytuacji lokalowej i materialnej. Zdaniem Pana radnego
mieszkania socjalne powinny charakteryzowai siq skromnym standardem i sluiyi
nielicznym, takQ polityke mieszkaniowE prowadzq miasta rozwijajqce siQ iw zwiqzku z tym
Pan radny nie zgadza siq z konieczno5ciq przeznaczenia z bud2etu miasta irodk6w w
wvsoko6ci 10 mln. zt. na ten cel.
Radnv Piotr Czarnecki zapytal, kiedy zostanie powofana osoba na stanowisko Prezesa Sp6fki

,,Saniko", poniewai brak gospodarza w tak newralgicznej dla miasta sp6lce nie jest wfaiciwy.
Radnv Krzvsztof Kowalski poruszyl sprawq zlych warunk6w lokalowych w Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznej oraz skutk6w z tym zwiezanych dla pracownik6w oraz os6b
korzystajqcych z tej plac6wki. Dlatego te2 Pan radny poprosil Prezydenta Miasta o
rozwiqzanie tego powainego dla wszystkich problemu.
Radnv J6zef Mazierski poprosil Prezydenta Miasta o informacjq czy w najbliiszym czasie zostanie
przedstawiony pod obrady Rady Miasta Wieloletni Program gospodarowania zasobami
mieszkaniowymiGminy, o kt6rym byta jui mowa w poprzednich miesiqcach.

Jaroslaw Hupalo poprosil o informacjq dotyczqcq remontu basenu Delfin, czy ulegla zmianie
pierwotna koncepcja ijak wyglqdajq plany tej inwestycji w chwili obecnej. Pan radny zwr6cil
siq z prodbq o zorganizowanie w tej sprawie spotkania informacyjnego z udzialem radnych
mtasta.

Prezvdent Miasta Marek Woitkowski odnoszqc siq do kwestii poruszanych przez radnych w
prezentowanych wypowiedziach poinformowal, ie Wieloletni program gospodarowania
nieruchomo5ciam i zostanie przedfo2ony pod obrady sesyjne w miesiqcu listopadzie, sprawa
przedtu2yla siq w czasie z uwagi na wprowadzane poprawki do tego Programu. Odnoszqc siq
do kwestii zwiQzanej z Poradniq Psychologiczno-Pedagogicznq Pan Prezydent wyja6nii,2e
problem jest znany, wsp6lnie z pracownikami tej plac6wki zostanie wypracowany projekt
odpowiadajqcy wszystkim stronom w tym celu odbylo siq r6wnie2 spotkanie z kadrq
Poradni, o spotkaniach w tej sprawie bqdzie r6wniei informowana Przewodniczqca Komisji
Edukacji. Odpowiadajqc na kwestiq dotyczqcq sp6lki ,,Saniko" Pan Prezydent poinformowal,
2e do czasu ogtoszenia konkursu na stanowisko Prezesa obowiqzki pelni Pani Dyrektor inie
ma powod6w do obaw o prawidtowe funkcjonowanie jednostki. Odnoszqc siq do zagadnieh
poruszanych przez radnego Krzysztofa Kukuckiego Pan Prezydent zapytai czy Pan radny
pamiqta ile mieszkari komunalnych zostalo wybudowanych podczas pelnienia w kolejnych
kadencjach funkcji radnego przez Pan Kukuckiego - odpowiedi brzmi ,,zero". Nie powstal
Zaden budynek komunalny powstaly jedynie mieszkania socjalne. Pan Prezydent stwierdzil,
ie ceni zglaszane przez radnych projekty uchwaf oraz opinie w tak wainej dla mieszkaricow
sprawie. Pan Prezydent zobowiqzal siq, 2e do korica miesiqca paidziernika przedstawiony
zostanie program fu n kcjonalno-u2ytkowy na budowq 90 mieszkari czynszowych przy ul.
Celulozowej, bqdzie to poczqtek dziafari, kt6re majq odpowiedziei, jakie jest
zapotrzebowanie na tego rodzaju budownictwo w mie6cie, co w konsekwencji zadecyduje o
przystqpieniu do realizacji projekt6w. Pan Prezydent poinformowal,2e miasto nie wycofuje
siq z budowy mieszkah komunalnych gdy2 w tym zakresie istniejq potrzeby mieszkaic6w na
tego rodzaju budownictwo. Rozwa2ana jest koncepcja przystEpienia do budowy mieszkaf
socjalnych gdy2 przy ul. Toruriskiej jest teren pozwalajqcy na budowq kilku blok6w
socjalnych, byi mo2e program taki zostanie uruchomiony w roku 2017. Prezydent
podziqkowal za wypowiedi radnego Zbigniewa Lewandowskiego, kt6ry poddal pod rozwagQ



kwestiq koszt6w zwiqzanych z budowq tego rodzaju bazy lokalowej. Niemniej jednak z uwagi

na wa2noii zagadnienia Pan Prezydent zagwarantowal, ie w bieiqcej kadencji mieszkania

tego rodzaju we Wfociawku powstane, stanowii to bqdzie wyjScie naprzeciw problemom,

kt6re spotyka sie, na co dzie6. Niemniej jednak Pan Prezydent zachqcal radnych w tym
r6wnie2 radnego Krzysztofa Kukuckiego do weryfikacji stanu technicznego obecnej

substancji mieszkarl komunalnych isocjalnych we Wioclawku, w stosunku, do kt6rej przez

ostatnie lata nic siq nie wydarzylo inie zostaty podjQte dzialania umoiliwiajqce poprawe

tego stanu. Jak poinformowal Pan Prezydent przygotowywany jest projekt odnowy tej
substancji jak r6wniei zmianq wlaScicieli w mieszkaniach komunalnych i socjalnych.

Odpowiadajqc na zagadnienie dotyczqce basenu ,,Delfin" Pan Prezydent stwierdzil, ie
sprawa trwa zbyt dtugo, wynika to z tego powodu, 2e starano siq znaleii optymalny projekt,

kt6ry stanowii bqdzie odpowiedniq propozycjq. Napotkano na trudnoici, kt6re dotyczyfy

nierzetelnego projektanta, dlatego tei przetarg na modernizacjq basenu zostanie ogloszony

w formule Zaprojektuj - Wybuduj do korica miesiqca paidziernika br. natomiast nim to
zostanie zrobione Wiceprezydent Pani Magdalena Korpola k-Komorowska przedstawi

Paristwu radnym zakres modernizacji, modernizacja ta bqdzie odbywai siq z du2ym

udziafem irodk6w unijnych, obiekt zostanie wzbogacony o nowe funkcje i nie bQdzie

zaki6caf porzqdku a rchitekton icznego tego kwartatu. W przypadku Zakiadu Aktywno6ci

Zawodowej Pan Prezydent poinformowaf, ie rozpocznie on swoje funkcjonowanie z dniem 1

grudnia 2016 roku, niemniej jednak istniejq problemy z odzyskaniem Srodk6w finansowych

wyasygnowanych przez miasto w formie zaliczki z uwagi na rozbieino6i opinii w tej sprawie
pomiqdzy samorzqdem miasta a Urzqdem Marszatkowskim, niewykluczone jest skierowanie

sprawy na drogq sqdowq o zwrot zaliczki na rzecz miasta przez Urzqd Marszafkowskt -
konkretnie przez PFRON. Na zakoiczenie swojej wypowiedzi Pan Prezydent zadeklarowat, ie
o ile nie odpowiedzial na wszystkie zagadnienia to w przypadku pominiqtych byi mo2e

spraw ustosunkuje siq w trybie administracyjnym w formie pisemnej.

Ad.3
Wystepienie przedstawiciela Kujawsko-Pomorskiego zwiezku Pilki Siatkowej.

W tym punkcie porzqdku obrad wystqpif Prezes Kujawsko-Pomorskiego Zwiqzku Pilki

Siatkowej Pan Ryszard Cieiki, kt6ry stwierdzif,2e Wlocfawek i Hala Mistrz6w byly (wiadkami

zmagad reprezentacji narodowych pifki siatkowej kobiet Polski, Kenii, Argentyny i Portoryko
podczas turnieju World Grand Prix ll dywizji od 10 do !2 czerwca 2016 roku. Wloclawek
wywiqzai siq wzorowo z roli gospodarza. Bardzo wiele podziqkowaf i gratulacji splynqlo od

ekip uczestniczqcych, sQdzi6w, szkoleniowc6w, obserwator6w i zespotu telewizji Polsat.

Podkreilano profesjonalnq organizacjq, sprawny wolontariat, go5cinno5i iopiekq ze strony
Komitetu Organizacyjnego Wloclawka. Dlatego tei Prezes Kujawsko-Pomorskiego ZwiEzku

Pitki Siatkowe.i wyrazil uznanie i podziqkowania za wysilek organizacyjny i zaangaiowanie w

osiqgniqcie sukcesu promocyjnego Polski i Wloctawka.
Z tej okazji okoliczno6ciowe statuetki otrzymali m.in. Miasto Wloctawek oraz Prezydent

Miasta Marek Wojtkowski, zastepca Prezydenta Miasta Pani Barbara Moraczewska, Rada

Miasta Wloclawek, kt6rE reprezentowal PrzewodniczEcy Rady radny Jarosfaw Chmielewski,
Oirodek Sportu i Rekreacji oraz Dyrektora Pan Andrzej Walczak, Pan tukasz Pszcz6lkowski

Dyrektor Biura Sportu i Turystyki Urzqdu Miasta oraz Pan Marek Zacharek Prezes

Wlocfawskiego Towarzystwa Pitki Siatkowej.



Serdeczne podziqkowania na rqce Prezesa Kujawsko-Pomorskiego Zwiqzku Pilki Siatkowej

Pana Ryszarda Ciq2kiego w imieniu wszystkich wyr62nionych os6b oraz Rady Miasta

Wloclawek zloiyi Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski.

Ad.4
Informacja dotyczqca oSwiadczeri o stanie majatkowym skladanych Prezydentowi Miasta

Wloclawek zgodnie z art. 24 h ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym.

Informacjq w przedmiotowej sprawie, kt6ra dotyczy o5wiadczeri majqtkowych zloionych w
okresie od paidziernika 2015 r. do sierpnia 2016 r. przedstawila Sekretarz Miasta Pani

Wieslawa Konopczydska. Sekretarz Miasta wyjainila, 2e zgodnie z art.24h ustawy z dnia 8

marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym, do zfo2enia o6wiadczerl majqtkowych zobowiqzani

byli: zastqpcy prezydenta, sekretarz, skarbnik, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,

osoby zarzqdzajqce iczlonkowie organ6w zarzqdzajqcych gminnymi osobami prawnymi oraz

osoby wydajqce decyzje administracyjne w imieniu prezydenta. W ramach realizacji

powyiszego obowiqzku sto siedemdziesiqt szedi os6b zloiyto lqcznie sto dziewiqddziesiqt

siedem o6wiadczei o stanie majqtku. Osoby zobowiqzane zgodnie z art' 24h ust. 3 ustawy

zlo2yty o5wiadczenia majqtkowe wrazz kopiq zeznania podatkowego za 2O75 r. lz

wylqczeniem skladajqcych oSwiadczenia w trakcie roku) w dw6ch egzemplarzach. Realizujqc

wytyczne zawarte w art,24h ust. 6 ustawy, jeden egzemplarz oiwiadczenia majEtkowego

zostaf przekazany do urzqdu skarbowego wla6ciwego ze wzglqdu na miejsce zamieszkania

osoby skladajqcej oiwiadczenie. Kopie oSwiadczeri (z wyiqczeniem danych z czQ5ci B

o6wiadczenia) w my(l art. 24i ustawy, zostaty przekazane do Wydzialu Komunikacji

Spolecznej i Promocji w celu publikacji w Biuletynie Informacji Publicznej Z po5r6d

przedlo2onych oiwiadczeri 14 zloiono po terminie okreilonym w art 24h ust. 5 ustawy. W

trybie okredlonym w art. 24h ust. 5a do dw6ch os6b wyslano wezwanie do zlo2enia

o6wiadczenia. Obydwa oiwiadczenia zostaty ztoione przed uplywem dodatkowo

wyznaczonego terminu. W siedmiu przypadkach zlozono dodatkowe informacje

uzupefniajqce oiwiadczenie majqtkowe. Tgodnie z art. 24 h ust. 6 oraz 8 ustawy

sporzqdzona zostala analiza oiwiadczeri majqtkowych zto2onych przez zobowiqzane do tego

osoby. Przeprowadzajqc analizq badaniu poddano r6wnie2 wszystkie rubryki dokument6w,

co do spelnienia kryterium: staranno6ci, rzetelnodci, zupelno6ci wypelnienia rubryk

oiwiadczeri. Do podstawowych blgd6w, wystqpujqcych w zlo2onych oiwiadczeniach

majqtkowych zaliczyi mo2na: - brak wskazania czy poszczeg6lne skladniki majqtkowe naleia

do majqtku objqtego mal2eriskq wsp6lnoiciq majqtkowq, czy do majqtku odrqbnego, - w
rubrykach, kt6re nie majE nie zastosowania nie u2ywano zwrotu ,,nie dotyczy", lecz

skreSlenia lub okreSlenia typu,,nie ma",,,nie posiadam", - w pkt. X nale2alo podai aktualny

stan zobowiqzania pieniQ2nego, a podawano kwotQ otrzymanej poiyczki, kredytu, - nie

prawidlowo podany tytul prawny do posiadanej nieruchomoici, - brak okre6lenia w
podtytule oiwiadczenia, kogo dotyczy skiadane oSwiadczenie.

- Barariski Dominik - zio2yl korektq oiwiadczenia majqtkowego.
- Eiegafa Jaroslaw - oiwiadczenie na koniec pefnienia funkcji dyrektora AZK zloiyl po

terminie okreSlonvm w art. 24h ust.5 ustawy.
- Bielicki Piotr - zlo2yl korektq o6wiadczenia majqtkowego.
- Bogacz-Polariska Magdalena - oiwiadczenie zlo2one po terminie okreSlonym w art. 24h

ust. 5 ustawv.



- Butlewski Jan - o6wiadczenie zwiqzane z cofniqciem upowainienia do wydawania

decyzji admin istracyjnych zloiyl po terminie okre6lonym w art. 24h ust.5 ustawy.

Ponadto nie wskazal czy wymienione w pkt ll, Vlll, lX skiadniki majqtku naleiq do majqtku

objqtego matieriskq wsp6lnotq majqtkowq, czy do majqtku odrqbnego.
- Chojnacka Boguslawa - zloiyla korektq odwiadczenia majqtkowego (za rok 2014).
- Cierlicka Beata - oiwiadczenie zloione po terminie okreilonym w art. 24h ust. 5 ustawy.
- Dobska-Szwarc Matgorzata - W pkt. ll.4 nie podala tytutu prawnego do posiadanych

nieruchomoici.
- Jaworska Aneta - nie okreSlita w podtytule, kogo dotyczy skfadane oiwiadczenie.
- Kucharski Piotr - w jednej z rubryk zamiast zwrotu,,nie dotyczy" uiyl skrellenia.
- Lach Urszula - o6wiadczenie zwiqzane z cofniQciem upowa2nienia do wydawania decyzji

admin istracyjnych zloiyla po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5 ustawy.
- Malasiak Janusz - oiwiadczenie zwiqzane z zako6czeniem pelnienia funkcji Komendanta

Straiy Miejskiej zloiyl w dodatkowo wyznaczonym zgodnie z art. 24h ust 5a ustawy

czternastodniowvm terminie.

- Malicka Boiena - nie okre6lila czy wymienione w pkt ll sktadniki majqtku naleiq do

majqtku objqtego mal2e6skq wsp6lnotq majqtkowq, czy do majqtku odrqbnego.

- Manke-Durma Monika - zloZyla korektq oiwiadczenia majqtkowego.
- Mielniczek Bogdan - zloiyl korektq oiwiadczeri maj4tkowych.
- Nejman Beata - o6wiadczenie zwiqzane z zakofczeniem pelnienia funkcii dyrektora
Wlociawskiego Centrum Organizacji Pozarzqdowych i Wolontariatu zloiyta po terminie
okre5lonvm w art. 24h ust. 5 ustawv.
- Nowodworski Arkadiusz - nie okreSlil czy wymieniony w pkt. Vll skladnik maj?tku

naleiy do majQtku objqtego matieriskq wsp6lnotq majqtkowq, czy do majatku

odrebnego.
- Okr6j-Popek Aneta - oiwiadczenie zwiqzane z zakoiczeniem pelnienia funkcji dyrektora

Gimnazjum nr 9 zloiyla po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5 ustawy. W
o6wiadczeniu za rok 2015 nie podala powierzchni posiadanej dzialki.

- Polak Jan - oiwiadczenie zlo2one po terminie okre(lonym w art. 24h ust. 5 ustawv. Nie

okre6lil czy wymienione w odwiadczeniu skladniki majqtku nale2q do majqtku objqtego
malieriskq wsp6lnotq majqtkowq, czy do majqtku odrqbnego.
- Pudliriski Jarostaw - oiwiadczenie zlo2one po terminie okre6lonvm w art. 24h ust.5
uslawy.
- Rejmanowska Elibieta - oiwiadczenie zlo2one po terminie okreilonym w art. 24h ust. 5
ustawv.
- Rutkowska Elibieta - w pkt X podala wysoko6d zobowiqzania pieniqinego, ale nie

okre6lila jego

wysoko6ci na dziei 31.72.2075 t.
- Rybacka-Kolowska Beata - nie okreSlita czy wymieniony w pkt. Vlll, sktadnik majqtku

nale2y do majqtku objqtego mal2eriskq wsp6lnotq majAtkowe, czy do majqtku

odrqbnego.
- Siedlecka Monika - oiwiadczenie zfoione po terminie okre6lonym w art. 24h ust.5
usrawy.
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- Sieraczkiewicz Jan - o6wiadczenie zwiqzane z zakofczeniem pelnienia funkcji dyrektora
Oirodka Sportu i Rekreacji zto2yl w dodatkowo wyznaczonym zgodnie z art. 24h ust 5a

ustawy czternastodniowym terminie.
- Skladanowska llona - nie okredlila czy wymieniony w pkt Vlll skfadnik majqtku naleiy do
majEtku ob.ietego mai2eiskq wsp6lnotq majqtkowq, czy do majqtku odrqbnego.
- Sliwiriski Maciej - zlo2yf korektq oswiadczenia majqtkowego.
- Witczak Henryk - oiwiadczenie zwiqzane z zakoficzeniem petnienia funkcji Komendanta
Stra2y Miejskiej zfo2yf po terminie okrejlonym w art. 24h ust. 5 ustawy.
- Zawadzka-Pietruszewska Malgorzata - zlo2yfa korektq o(wiadczeh majEtkowych.
- Zi6tkowska Matgorzata - w obu zlo2onych o6wiadczeniach w pkt X podata wysoko6i
zobowiqzania pieniqinego, ale nie okre6lila jego wysokoSci na dziei 31.12.2015 r. oraz na

dzief 02.09.2016 r.
- Zi6lkowski Janusz - obydwa o6wiadczenia zloiyt po terminie okreSlonym w art. 24h ust.

5 ustawy.

Ad.5
Informacja dotyczqca o6wiadczefi o stanie majqtkowym skladanych Przewodniczqcemu
Rady Miasta zgodnie z art. 24 h ustawy z dnia 08 marca 1990 r, o samorzQdzie gminnym.

Przedmiotowq informacje przedstawil Przewodniczacy Rady Miasta radny Jarosfaw

Chmielewski informujqc,2e zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o

samorz4dzie gminnym, wszyscy radni Rady Miasta Wlocfawek zfo2yli w ustawowych

terminach wymagane prawem oiwiadczenia majqtkowe wedlug stanu na dziei 31 grudnia

2015 roku. O5wiadczenia te zgodnie z ww. ustawa zostaly opublikowane w Biuletynie

Informacji Publicznej naszej jednostki samorzqdowej, a takie zostaly przekazane do

Naczelnika Urzqdu Skarbowego we Wloctawku. W wyniku analizy zlo2onych oiwiadczei
majQtkowych stwierdzono nieprawidtowoici w oSwiadczeniu Radnego Rafa Sobolewskiego.

Pan Radny zloiyl o6wiadczenie majEtkowe w jednym egzemplarzu bez kopii zeznania o

wysoko6ci osiagnietego dochodu w roku podatkowym za rok poprzedni. Wobec powy2szego

pismem znak: BRM.0043.2.2016 r. z dnia 9 maja 2016 r. wniesiono o jego uzupelnienie. W

uzupefnionym o(wiadczeniu majatkowvm, kt6re wplynQto do Rady Miasta w dniu 20 maja

2016 r. Pan Radny Rafal Sobolewski nie wskazal, czy poszczeg6lne skiadniki majqtkowe

nale2q do majqtku objqtego mafiedskq wsp6lnotq majqtkowa, czy do majqtku odrqbnego

oraz nie wskazal roku produkcji wykazanych 6rodk6w mienia ruchomego o wartosci powy2ej

10.000 zl.

Ad.6
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wfoclawek

na 2016 rok wraz z autopoprawkE.

Z uwagi na zbie2noii zagadnied Przewodniczacy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski

zwr6cil siq z pro(bq do Skarbnika Miasta o wprowadzenie do zagadniei dotyczqcych

zar6wno zmian w budiecie jak r6wniei w Wieloletniej Prognozie Finansowej.

Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska wyjadnila m.in., ie w toku wykonywania bud2etu

zachodzi konieczno5i dokonania zmian w budiecie w zwiqzku z otrzymanymi Srodkami oraz



niezbednymi przeniesieniami na wnioski dysponent6w budietu miasta. Proponowana

zmiana zwiqksza po stronie dochod6w budiet miasta o kwotq 1.212.000 zl. iw duiej mierze

stanowi dofinansowanie z Urzqdu Ma rszaikowskiego na utworzenie Zakfadu Aktywnoici
Zawodowej w kwocie 7.197.574 zl. W zwiqzku z podzialem zadania pn. ,,Termomodern izacja

budynk6w u2yteczno5ci publicznej na terenie miasta Wloctawek" na podzadania obejmujqce
poszczeg6lne obiekty proponuje siq dokonanie podzialu Srodk6w stanowiqcych refundacjg

na realizacjq ww. zadania przenoszEc kwotq 250.000 na poszczeg6lne obiekty oiwiatowe
oraz budynki pomocy spolecznej. Po stronie wydatkowej proponuje sie dokonanie

zmniejszenia wydatk6w bieiqcych o kwotq 100.000 zf i przeznaczenie ich na zakup drobnych

narzqdzi, materiaf6w budowlanych i paliwa dla Miejskiego Zarzqdu Uslug Komunalnych i

Dr6g. W zwiqzku z osiagniQtymi przez plac6wki o6wiatowe dochodami w lqcznej kwocie

6.341 zl jak r6wnie2 dochodami osiqgniqtymi przez Schronisko dla Zwierzqt w lqcznej kwocie

8.904 zl - plac6wki te przeznaczaja wypracowane dochody na wydatki. W wydatkach

majqtkowych proponuje sie zmniejszenie Srodk6w na zadaniu pn. ,,Przebudowa d169

powiatowych" o kwotq 135.300 zf. Jednoczednie proponuje siq zwiqkszyi Srodki na zadaniu

pn. ,,Rozbudowa ulicy Grodzkiej wraz z infrastruktura towarzyszqcq" o powy2szq kwotq.

Powodem jest uzupelnienie wartoici zadania o wydatki na dokumentacjq projektowo -
kosztorysowq zaplanowanq na zadaniu pn, ,,Przebudowa d169 powiatowych". Wnioskuje siq

o zwiqkszenie (rodk6w na zadaniu pn. ,,Budowa chodnik6w" o kwotq 25.000 zf, w zwiqzku z

planowanq dokumentacjq i przebudow4 chodnika w ciqgu ul. Lubnej. Powy2sze zwiqkszenie

proponuje siq pokryi ze zmniejszenia 6rodk6w na zadaniu pn. ,,Modernizacja ciqg6w

pieszych". Proponuje sie zwiekszenie Srodk6w na zadaniu pn. ,,Modernizacja budynku

Liceum Ziemi Kujawskiej" o kwotq 100.000 zl, w zwiqzku z konieczno6ciq uregulowania

naleinoici za media, kt6re bqdq refakturowane na wykonawcq zadania' Wnioskuje siq

zmniejszenie 5rodk6w na zadaniu pn. ,,Budowa segmentu iywieniowego dla Zespolu Szk6l

nr 3" o kwotq 100.000 zl. Proponuje siq podzial zadania pn."Termomodernizacja budynk6w

u2ytecznosci publicznej na terenie miasta Wloclawek" na podzadania poszczeg6lnych

obiekt6w wg obowiqzujqcej klasyfikacji:
- ,,Termomodernizacja budynk6w oswiaty na terenie miasta Wloclawek - etap l-
Przedszkole Publiczne nr 22, 27, 12, L9, Zespol Szk6f Integracyjnych nr 1 bud. B" na kwotq

2.797.00O zl,
- ,,Termomodernizacja budynk6w oSwiaty na terenie miasta Wfoclawek - etap ll -
Przedszkole Publiczne nr 8, 35, Gimnazjum nr 9, Centrum Ksztalcenia Praktycznego" na

kwotq 460.000 zf,

- ,,Termomodernizacja budynk6w oSwiaty na terenie missta Wtociawek - etap lll - m.in.

Zesp6l Szk6l Budowlanych, Zesp6t Szk6t nr 3" na kwotq 250.000 zf,

W ramach zadania pn. ,,Termomodern izacja budynk6w uiytecznoici publicznej na terenie

miasta Wfoclawek" proponuje siq wyodrqbnienie podzadania pn' ,,Termomodernizacja
budynk6w uiytecznoSci publicznej na terenie miasta - budynk6w pomocy spofecznej"

na kwotq 1.090.000 zl. Proponuje siq zwiqkszenie 6rodk6w na zadaniu pn. ,,Adaptacja
pomieszczefi przy ul. tqgskiej 20 wraz z wyposa2eniem na Zaktad AktywnoSci Zawodowej we

Wloclawku" o kwotq 1.197 .5L4 zl, w tym: Wydziai Inwestycji kwota 697.404 zt, Wydziaf

Polityki Spolecznej iZdrowia Publicznego kwota 500.110 zl. Powodem zmiany jest

przyznanie Srodk6w przez Zarzqd Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego. Wnioskuje siq o

zwiqkszenie Srodk6w na zadaniu pn. ,,Zakupy inwestycyjne na potrzeby Schroniska dla

Zwierzqt" o kwotq 50.000 zl na wymianq pieca centralnego ogrzewania. Proponuie siq



zmniejszenie Srodk6w na zadaniu pn.,,Modernizacja progu korekcyjnego betonowego na

rzece Zglowiqczce" o kwote 140.000 zt z przeznaczeniem na pokrycie wydatkow
majqtkowych w Schronisku dla Zwierzqt jw. i na nowe zadanie pn.,, Przebudowa alejek w
Parku im. Henryka Sienkiewicza" na kwotQ 90.000 zl w celu poprawy stanu technicznego

iwizualnego obecnych alejek w parku. W zwiqzku z wnioskiem zloionym przez Wydzial

Inwestycji wnosi siq autopoprawkQ do projektu uchwaty bud2etowej w zakresie zmiany
planu wydatk6w majetkowych na rok 2015 w dziale OSwiata iwychowanie - na zadaniu

,,Budowa budynku Przedszkola Publicznego nr 30 wraz z zagospoda rowan iem terenu"
proponujqc zmniejszenie wartoici zadania i6rodk6w na 2016 rok o kwotq 200.000 zl.

Odnoszqc siq do projektu uchwaty dotyczqcej Wieloletniej Prognozy Finansowej Skarbnik

Miasta Pani Janina Radzikowska poinformowala, ie jest ona dostosowana do zmian, kt6re

zostaly zaproponowane przy zmianie bud2etu.

Opinia komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta wraz z wnioskiem zlo2onym przez ZastQpcQ Prezydenta Miasta PaniE

Magdalenq Korpolak - Komorowskq odnoSnie wykre(lenia w Dziale 801 - O5wiata i

wychowanie, Rozdziaf 80104 - Przedszkola - zapisu dotyczqcego zwiqkszenia 6rodk6w na

zadaniu pn.,,Budowa budynku Przedszkola Publicznego nr 30 wraz z zagospoda rowan iem

terenu" o kwote 200.000 zt. w zwiqzku z wykonaniem dodatkowych prac nieujetych w
kosztorysie. Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedziala siq jedna osoba, przy osmiu

glosach wstrzymujqcych siq ibraku gtos6w przeciwnych.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarosfaw Chmielewski odni6sl siq do 3rodk6w, o kt6re

proponuje siq zwiqkszyi zadanie dotyczEce modernizacji budynku I LO w wysokoSci 100.000

zf. w zwiqzku z konieczno6ciq uregulowania naleinoici za media, kt6re zostanq

refakturowane na wykonawcq zadania - czy ten spos6b dzialania jest powszechnie

stosowany i byl stosowany wcze5niej przy innych zadaniach. Ponadto Pan PrzewodniczEcy

nawiqzujqc do zgioszonej autopoprawki zmniejszajqcej o 200.000 zl. warto(i zadania

zwiqzanego z budowq budynku Przedszkola nr 30 iprzeniesieniu tych (rodk6w na budowq

segmentu 2ywieniowego w ZS nr 3 przypomniai, 2e podczas obrad poprzedniej sesji w

zmianach budietowych pomniejszono Srodki na tym zadaniu w zwiqzku z ich

niewykorzysta niem, a zatem Pan radny poprosil o doprecyzowanie tej kwestii oraz czy

przewiduje siq jeszcze inne przeniesienia Srodk6w na ww. zadaniu.

Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, 2e podziela wqtpliwoSci Przewod n iczacego Rady

zwiqzane z zaproponowanq autopoprawkq. Dlatego Pan radny poprosil o wyjasnienie, z

jakiego powodu w autopoprawce skierowano dodatkowe irodki na budowq segmentu

iywieniowego dla ZS nr 3, jest to zadanie zaplanowane, kontynuowane a zatem dlaczego

dodatkowe 6rodki majq byi przeznaczone wfa6nie na realizacjq tego zadania iz czego to
wvnika.
Radnv Dariusz Wesolowski podzielil wqtpliwo5ci przedm6wc6w stwierdzajac ponadto, ie
przedloiona autopoprawka nie byla procedowana podczas obrad Komisji Budietu, a zatem



czy ze wzglqd6w proceduralnych nie powinna jej rozpatrzyi Komisja, poniewaZ radni
podczas posiedzenia wypracowali opinie do projektu uchwaly zmieniajqcej bud2et, a nie do
zapis6w, kt6re zawiera przedloiona autopoprawka gdy2 nie byly one znane irozpatrywane
podczas obrad.
Radnv Janusz Debczvriski odnoszqc sie do zagadnienia dotyczqcego 6rodk6w przeznaczonych

dla Przedszkola nr 30 w wysoko6ci 200.000 zt., kt6re zakwestionowala podczas obrad
Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta jak r6wnie2 100.000 zt. kt6re bqdq
refakturowane wykonawcy za roboty zwiqzane z modernizacjE budynku LZK zapytal czy takie
dzialanie bylo skutkiem umowy czy te2 wynika z dodatkowych prac. Wskazane zadania

realizuje ten sam wykonawca, kt6ry prowadzi szereg inwestycji w mie6cie iw ten spos6b

miasto przedplaca irodki tym bardziej, 2e wykonawca podjql siQ realizacji zadania na

okreSlonych warunkach takie finansowych.
Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska odnoszqc sie do poruszanych zagadnieri wyjaSnita,

2e ze wzglqd6w proceduralnych autopoprawka nie musi byi przedmiotem wniosk6w
komisji, autopoprawkq wnosi Prezydent Miasta nawet podczas obrad sesyjnych.

Przedlo2ona autopoprawka jest wynikiem wniosku Komisji Budietu, kt6ra zakwestionowala
przeniesienie kwoty 200.000 zt. pomiqdzy zadaniami. W zwiqzku z tym w autopoprawce
wraca siq do pierwotnego stanu, zadanie zostanie rozliczone, a niewykonane wydatki
wplynq na wynik. W przypadku zagadnienia zwiEzanego z fakturowaniem medi6w w
remontowanym budynku LZK Pani Skarbnik wyjaSnila, ie w tym zakresie stosuje sig r6ine
praktyki. Przy budowie najczq5ciej wykonawca licznikuje na siebie wszelkie media iz chwilq
odbioru inwestor przejmuje liczniki, natomiast przy modernizacji liczniki byty zaadresowane

na Gminq Miasto Wloctawek izamiana adresata licznik6w powoduje wydlu2enia czasowe.

Miasto zobowiqzalo siq do zaptaty za wszelkie media bez zmiany adresata iw zwiqzku z tym
bqdq wystawiane refaktury na wykonawcq. Aby posiadad tytul do zaplaty kwota musi byi
uwzglqdniona w bud2ecie miasta natomiast dochody z refaktur bqdq wplywafy na dochody,
jest to podyktowane wzglqdami ksiqgowymi i zostanQ wyzerowane zar6wno po stronie
dochod6w jak wydatk6w.
Po zakoriczonej dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjecie

projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalQ w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wfocfawek na

rok 2016 wraz z autopoprawkq.

W wvniku gtosowania przeprowadzoneso w obecno(ci 24 radnvch za podieciem uchwalv

opowiedzialo sie 12 radnvch przv braku efos6w przeciwnvch oraz 12 glosach

wstrzvmuiacvch sie.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala wraz z

autopoprawkq zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalacznik do protokolu.

Ad.7
Projekt uchwaty zmieniajacej uchwalQ w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy

Finansowej na lata 2016 - 2028 wraz z autopoprawkq.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowaf, ie wprowadzenia
do projektu ww. uchwaly dokonala Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska przy



omawianiu punktu nr 6 dotyczqcego zmian do bud2etu miasta, w zwiqzku z powy2szym

otworzyt dyskusje w przedmiotowej sprawie.

W dvskusii udziai wzieli:
Przewodniczacv Komisii Bud2etu, Rozwoiu i Promocii Miasta radnv Andrzei Patucki wyja6nil,
i2 nie moZe w chwili obecnej przedstawii opinii Komisji w przedmiotowej sprawie, poniewa2

w trakcie procedowania podczas posiedzenia Komisji ZastQpca Prezydenta Miasta Pani

Magdalena Korpolak-Komorowska wycofata z projektu uchwaly budietowej zapis dotyczqcy
6rodk6w w wysokoSci 200.000 zl. a zatem ulegla zmianie Wieloletnia Prognoza Finansowa i

uchwata nie zostala poddana pod glosowanie. W trakcie dzisiejszych obrad sesyjnych
przedstawiona zostala autopoprawka, z kt6rej wynika, ie ww. Srodki zostaly przekazane na

inne zadanie a zatem bilans okazal siq taki sam jak wskazano w uchwale WPF, ale podczas

obrad Komisja nie posiadala wiedzy o przeznaczeniu kwoty 200.000 zl. na inny cel. W
zwiqzku z tym Komisja nie miafa mo2liwoici procedowania igfosowania nad projektem

uchwaly w sprawie WPF.

Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski zwr6cif siq do Sekretarza Miasta
Pani Wiestawy Konopczyriskiej czy wobec zaistnialej sytuacji projekt procedowanej uchwaly
musi zaopiniowad Komisja Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta.
Sekretarz Miasta Pani Wieslawa Konopczvriska potwierdzila,2e projekt uchwaly musi zostai
zaopiniowany przez ww. Komisjq Rady Miasta.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie ogiasza przerwq w
obradach, aby moglo siq odbyi posiedzenie Komisji w celu wypracowania opinii do projektu
uchwaly dotyczEcej WPF.

Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal r6wniei, 2e w kolejnej przerwie

sesyjnej odbqdzie siq posiedzenie Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej, aby
wypracowai opiniq do projektu uchwaly dotyczqcej Zakladu AktywnoSci Zawodowej.
Glos zabrala Zastepca Prezvdenta Miasta ds. edukacii i soraw spotecznvch Pani Barbara
Moraczewska, kt6ra nawiEzujQc do dyskusji dotyczqcej nowych propozycji ksztaicenia w lV
LO wyja6nifa, ie jak wynika z informacji PUP brak jest zapotrzebowania na stanowiska
drukarz lub introligator, w roku 2015 jedynie 3 osoby zostaly przyjqte na sta2. W szkole

wielozawodowej w klasie trzeciej sE 3 osoby, w drugiej 3 a w klasie pierwszej 2osobyinigdy
nie bylo wiqkszego zainteresowania tymi zawodami.
Radnv Krzvsztof Kukucki poprosil Paniq Wiceprezydent o zapoznanie siq z wynikami badania
zleconego przez Ministerstwo Pracy i Polityki Spotecznej i przeprowadzonego na przelomie 3
i4 kwartalu ubieglego roku. Dotyczyto ono zawod6w deficytowych w wojew6dztwie
kujawsko-pomorskim, z kt6rego wynika, ie na lokalnym rynku pracy m.in. grafik6w
komputerowych oraz drukarzy. Zdaniem Pana radnego prezentowane podejScie do
zagadnienia jest dyskwalifikowan iem po raz kolejny inicjatywy radnych Klubu SLD.

Przerwo w obrodach-

Wznowienie obrod po przerwie.

1.6



Wznawiajqc obrady po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta poprosil o przedstawienie

opinii do projektu uchwaly dotyczqcej Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2028
przez Przewodn iczacego Komisji Bud2etu, Rozwoju iPromocji miasta

Opinia komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opinie w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

radny Andrzej Patucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski poinformowaf, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy RadV Miasta radny Jarosfaw

Chmielewski poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwatq w

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 - 2O28 wraz z

autopoprawkE.
W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 19 radnvch, za przvieciem ww
proiektu uchwalv opowiedzialo sie 16 radnvch orzv braku glos6w orzeciwnvch oraz 3

glosach wstrzvmuiacvch sie.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowat, ie w
rezultacie dokonanego gtosowania Rada Miasta przyjqla uchwalq wraz z autopoprawkq w

zaproponowanym brzmieniu-

Uchwala - zalqcznik do protokotu.

Ad.8
Projekt uchwaly w sprawie okreSlenia wysoko3ci stawek podatku od Srodk6w

transportowych.

Prezentacji zagadnienia dokonata Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska informujqc, ie
stosownie do postanowiefi o samorzqdzie gminnym, do wylqcznej wlaiciwoici rady gminy

naleiy podejmowanie uchwal w sprawach podatk6w i oplat w granicach okre5lonych w

odrqbnych ustawach. Ustawa z dnia 12 stycznia 1991 roku o podatkach ioplatach lokalnych

nie ustala wysoko6ci konkretnych stawek podatku od 6rodk6w transportowych, stAd tei
Rada Miasta Wtoclawek okreila wysoko6i stawek podatkowych, jakie maiq byi stosowane

na obszarze Gminv Miast Wtoclawek. Podatek od 6rodk6w transportowych nie moie jednak

przekroczyi okre(lonych przez ustawQ maksymalnych stawek ustalonych dla poszczeg6lnych

rodzaj6w pojazd6w. G6rne granice stawek kwotowych okreSla Minister wla6ciwy do spraw

finans6w publicznych w drodze obwieszczenia. Stawki te ulegajq corocznie zmianie na

nastQpny rok podatkowy w stopniu odpowiadajqcym wskainikowi cen towar6w i uslug

konsumpcyjnych w okresie I p6lrocza roku, w kt6rym stawki ulegajq zmianie, w stosunku do

antologicznego okresu roku poprzedniego. Na podstawie komunikatu Prezesa Gl6wnego

Urzqdu Statystycznego z dnia 11 lipca 2016 roku przedmiotowy wskainik wyni6sl 99,1
(spadek cen o o,9%1. Aktualnie obowiqzujEca uchwala zostala podjQta 30 listopada 2015
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roku, kt6ra to w czQdci zalAcznika nr 6 dotyczecej okreilenia wysoko5ci stawki podatku od

6rodk6w transportowych dla przyczep lub naczep posiadajqcych jednq o5 z innym systemem

zawieszenia osi jezdnych, kt6re lqcznie z pojazdem silnikowym posiadajq dopuszczalnq masq

calkowitq o masie nie mniejszej nii 25 ton byla niezgodna z Obwieszczeniem Ministra
Finans6w w sprawie g6rnych granic stawek kwotowych podatk6w i oplat lokalnych w 2016

roku. Na 2O!7 rok we Wloclawku nie jest przewidywany wzrost ww. stawek podatku,

pozostana one bez zmian, z jednym wszak2e wyjqtkiem, gdzie stawka zostala obni2ona z

uwagi na g6rnq granicq stawki kwotowej wynikajqcej z Obwieszczenia Ministra Finansow z

dnia 28 lipca 2016 roku. MajEc powyisze na wzglqdzie uzasadnionym jest podjQcie uchwaly

okre6lajqcej stawki podatku od irodk6w transportowych zgodnie z obowiEzujacymi

przepisami prawa. W myil z art. 19 ust.2 ustawy z dnia 23 maja 1991 r. o zwiqzkach

zawodowych, zato2enia do projektu niniejszej uchwaly zostaly przekazane do Rady

Powiatowej OPZZ, Zarzqdu Regionu NSZZ ,,solidarno!(' oraz Zarzqdu Regionu NSZZ

,,SolidarnoS€ 80", w celu przedstawienia stosownej opinii.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta
Projekt uchwaly w powy2szej sprawie byf przedmiotem obrad Komisji Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta, kt6ra jednoglo5nie pozytywnie zaopiniowala uchwaiq. opiniq w tej sprawie

przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej Palucki.

Projekt przedmiotowej uchwaly rozpatrzyla oraz pozYtywnie zaopiniowala Komisja

Gospodarki Miejskiej i ochrony srodowiska. opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta

Wiceprzewodn iczecy radny Krzysztof Kukucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

W dvskusii udzial wzieli:

w imieniu Klubu radnvch Prawa i Sprawiedliwo(ci Przewodniczacv Radv Miasta radnv

Jaroslaw chmielewski zlo2yl poprawkq do zalqcznika nr 7 uchwafy dotyczqcego stawer

podatku dla autobusu wnioskujqc zmiang wysokosci w poz. 1 z kwoty 7464 zl. na 500 zl. przy

liczbie miejsc do siedzenia mniejszej nii- 22 otaz wnioskujqc o zmianq poz. 2 z kwoty 1908 zf.

na 1000 zl. gdzie liczba miejsc do siedzenia jest r6wna lub wiqksza ni2 22' Pan

Przewodniczqcy stwierdzil, ie wielokrotnie podnoszona byla kwestia, ie autobusy z

Kujawsko-Pomorskiego Transportu Publicznego zostafy zarejestrowane w Lipnie z uwagi na

fakt, 2e we Wtoctawku obowiqzujq zbyt wysokie stawki podatku od 6rodk6w

transportowych. w zwiqzku z tym Rada Miasta powinna pom6c Prezydentowi Miasta w

zarzqdzaniu miastem i doprowadzii do odzyskania taboru Kujawsko-Pomorskiego

Transportu Publicznego a takie inne pojazdy zarejestrowane na terenie gmin oSciennych.

Takie dziaiania pozwolq zwiqkszyi przychody bud2etu miasta.

Radnv Krzvsztof Kukucki w imieniu Klubu radnych sojuszu Lewicy Demokratycznej zwr6cil siq

do Przewod niczqcego Rady o kilkuminutowq przerwe w obradach sesyjnych'

Przychylajqc siq do proSby Pana radnego Przewodniczqcy Rady Miasta oglosit 5 minutowa

przerwe w obradach.
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Przerwo w obradoch.

Wznowienie obrod po przerwie.

Wznawiajqc obrady po przerwie oraz zamkniQciu dyskusji w przedmiotowei sprawie
PrzewodniczEcy Rady Miasta poddal pod giosowanie wniosek, aby w zalqczniku nr 7

dotyczqcym stawki podatku od autobus6w poz. l otrzymata brzmienie: - mniejsza ni2 22

miejsca - stawka podatku w kwocie 500 zl.

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnych za wnioskiem w
zaproponowanym brzmieniu opowiedzialo siq 18 radnych przy 3 glosach przeciwnych oraz 1

gfosie wstrzymujqcym siq.

W rezultacie glosowania poprawka uzyskala akceptacjQ Rady Miasta.
NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie wniosek, aby w zalqczniku

nr 7 dotyczEcym stawki podatku od autobus6w poz.2 otrzymala brzmienie: - r6wna lub

wiqksza ni2 22 miejsca - stawka podatku 1000 zt.

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno6ci 24 radnych za wnioskiem w
zaproponowanym brzmieniu opowiedziato siq 17 radnych przy 5 glosach przeciwnych oraz 2

gfosach wstrzymujqcych siq.

W rezultacie glosowania poprawka uzyskala akceptacje Rady Miasta.

w nastqpnej kolejno6ci Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw chmielewski poddal

pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie okre(lenia wysokoSci stawek podatku

od Srodk6w transportowych wraz z przyjqtymi poprawkami.

W wvniku Rlosowania przeprowadzonego w obecnosci 23 radnvch. za Orzvieciem ww,

przeciwnvch oraz 5 glosach wstrzvmuiacvch sie.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski

poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego gfosowania Rada Miasta przyjqla uchwatq w

zaproponowanym brzmieniu. Dodajqc, ie dalsze dziafania w tej sprawie nale2q do

Prezydenta Miasta, aby uchwala w podjqtym brzmieniu obowiqzywala od dnia 01 stycznia

2017 roku.

Uchwala - zalqcznik do protokofu.

Ad.9
projekt uchwaty w sprawie nadania nazw ulicom i placom publicznym i innym obiektom

wraz z autopoprawkQ.

Kierownik Referatu Kultury Pani Aleksandra Kuliriska, wyjainila, 2e wprowadzono

autopoprawkq do projektu ww. uchwaly a zatem w 5 1 ust. l sformutowanie,,Rondo im'

Tajnej Organizacji Nauczania" zastqpuje siq sformulowaniem ,,Rondo im. Tajnej Organizacji

Na uczycielskiej". Ponadto Pani Kierownik wyjasnila, 2e przepis art.18 ust.2, pkt 13 ustawy z

dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym upowa2nia Radq Miasta Wlocfawek do

podejmowania uchwal w sprawie nadawania nazw ulic, plac6w publicznych i innych
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obiekt6w. Nadanie nazwy rondu, w rejonie dr6g publicznych ulicy Wojska Polskiego i

Kiliriskiego, imienia Tajnej Organizacji Nauczycielskiej (TONlzwiqzane jest z wnioskiem, kt6ry

wplynqt do Urzqdu Miasta od Zwiqzku Nauczycielstwa Polskiego - Tarzqd Oddzialu we

Wloclawku. Wniosek zostal pozytywnie zaopiniowany przez Zesp6l Opiniodawczo-Doradczy,
powoiany przez Prezydenta Miasta Wloclawek, do spraw nazewnictwa ulic, plac6w

publicznych i innych obiekt6w. W uzasadnieniu zawartym w ww. wniosku stwierdzono m.in.,

ie cyt.,,Organizacja ta rozwinqfa m.in. szeroki konspiracyjny system tajnego nauczania dzieci

i mlodzieiy. Tajne nauczanie bylo jednq z form oporu, a zarazem sposobem walki nauczycieli

z najeidic4, z naraieniem wlasnego iycia. Ta forma oporu ma r6wnie wysokie uznanie jak

walka z broniq w rqku. Mimo represji wladz okupacyjnych rozw6j tajnej oSwiaty osiqgnql

znaczne rozmiary. We Wloctawku i regionie funkcjonowafo 78 ta.inych komplet6w na

poziomie szkoly powszechnej oraz 29 komplet6w na poziomie szkoly ponadpodstawowej
prowadzito je 48 nauczycieli we wloclawku iw regionie, gl6wnie kobiety. Nauczyciele

wypeiniali w ten spos6b sw6j obywatelski, patriotyczny obowiqzek. lch dzialalnoSd zasluguje

na szacunek i pamiqd.". Ponadto, zgodnie z dostqpnq wiedzq historycznq wiadomo, ie
dzialalno6i w zakresie organizacji i prowadzenia tajnego nauczania w latach ll wojny

6wiatowej we Wloclawku iregionie miala charakter zdecydowanie szerszy ni2 dotychczas

twierdzono. Z ustaleri dra Bogdana Zi6lkowskiego, kt6re oglosil w publikacji pt. ,,Tajne

nauczanie i konspiracyjna dzialalnoid kulturalna na Kujawach wschodnich iw ziemi

dobrzyriskiej (powiat lipnowski) w latach 1939-1945" (Wtoclawek 2006, ss. 179) wynika, ie

we wtoctawku tq dzialalnosi prowadzito, co najmniej 125 os6b, w powiecie wloclawskim 89

os6b, natomiast w powiecie nieszawskim 125 os6b (w zalqczeniu lista os6b czynnie

uczestniczEcych w organizacji i realizacji tajnego nauczania na terenie Wlocfawka w latach ll

wojny swiatowej ustalona przez ww. Bogdana Zi6lkowskiego). N adanie rondu (w rejonie

d169 publicznych ulicy wojska Polskiego i Kiliriskiego) imienia Tajnej organizacji

Nauczycielskiej bqdzie wyrazem holdu dla bohaterskiej postawy nauczycieli podczas ll wojny

Swiatowej. uzasadnieniem lokalizacji miejsca poswiqconego pamiqci nauczycieli tajnego

nauczania jest fakt, ii przy ww. rondzie istnialo wiqzienie, w kt6rym przetrzymywano m.in.

aresztowanvch nauczycieli z wloctawka i okolic. wielu z nich zginqlo w poczatkowym

okresie wojny oraz w obozach pracy. Nadanie nazwy rondu nie pociqgnie za sobE 2adnych

koszt6w. Mieszkaficy miasta nie bqdq naraieni na wymianq dowod6w osobistych i innych

dokument6w oraz zmiane zameldowania. Ponadto integralnq czqSciq uchwaly stanowi lista

os6b prowadzqcych tajne nauczanie we wloclawku na podstawie opracowania dra Bogdana

Zi6fkowskiego pt. ,,Tajne nauczanie i konspiracyjna dzialalnoii kulturalna na Kujawach

wschodnich iw ziemi dobrzyriskiej (powiat lipnowski) w latach 1939-1945, Wlociawek 2006,

ss. 179".

Ooinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt przedmiotowej uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i

sportu. opinie w tej sprawie przedstawii Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny

Krystian t uczak.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poinformowai, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniami.
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W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Janusz Debczvriski poinformowal, 2e Klub radnych PIS popiera inicjatywq, w kt6rej
wyra2a siq hotd bohaterskim nauczycielom z Wiocfawka i okolic. Pan radny zauwaiyl, ie
wa2nym elementem jest wprowadzona autopoprawka do projektu uchwaly, kt6ra okrejla
wla6ciwq nazwq ronda. Niemniej jednak Pan radny zauwa2yt, ie w uzasadnieniu ponownie
powtarza siq sformuiowanie dotyczEce ,,Nauczycieli Tajnego Nauczania". Zdaniem Pana

radnego nie powinno to miei miejsca.
Kierownik Referatu Kulturv Pani Aleksandra Kuliriska wyjasnila, 2e takie sformufowanie
zamieszczone zostafo we wniosku zfoionym przez ZN P.

Wobec braku dalszych zgtoszeri do zabrania glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jaroslaw Chmielewski poddai pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie
nadania nazw ulicom i placom publicznym i innym obiektom wraz z autopoprawkq.
W wvniku qlosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnvch, za przvieciem ww.
proiektu uchwaiv wraz z autopoprawka radni opowiedzieli sie iednomv6lnie. glos6w

wstrzvmuiacvch sie oraz przeciwnvch nie stwierdzono.

A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, ie w
rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjeia uchwale w zaproponowanym

brzmieniu.

Uchwala - zalEcznik do protokoiu.

Ad. 10

Projekt uchwaly w sprawie zagospodarowania energii geotermalnej'

wprowadzenia do projektu uchwaly dokonaf Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw

Chmielewski, kt6ry poinformowaf, ie Narodowy Fundusz Ochrony Srodowiska iGospodarki

Wodnej stwarza mo2liwo6ci dofinansowania przedsiqwziqcia dla rozpoznania mo2liwo(ci

wykorzystania zasob6w geotermalnych, tj. w6d termalnych oraz energii cieplnej suchych

skal. Alokacja programu wynosi 2OO mln zl, beneficjentami mogE byi podmioty uprawnione

do realizacji przedsiqwziqi z zakresu rozpoznawania mo2liwo6ci wykorzystania zasob6w

geotermalnych, zgodnie z zapisami ustawy Prawo geologiczne i 96rnicze. Formq

finansowania bqdzie dotacja - dla samorzqd6w w wysoko5ci L00% kosztow

kwalifikowa nych. Wykorzystanie i16def geotermalnych dla cel6w cieplowniczych i

rekreacyjnych korzystnie wplynie na rozw6j miasta ijego okolic. Nasze wojew6dztwo leiy w

5rod kowo-europejskiej prowincji geotermalno-ropo-gazono(nej, kt6ra zwiera wody

geotermalne w r6inych zbiornikach. Wtoclawek to miasto o duiym potencjale, lecz niestety

n iewykorzystanym (dobre szlaki komunikacyjne, Swietne poloienie), przy jednoczesnym

wysokim zadluieniu ibezrobociu, dlatego inwestycja geotermalna dalaby impuls do rozwoju

w dziedzinie ciepfownictwa oraz rekreacyjnej. Biorqc powyisze pod uwagq zasadnym jest

podjgcie uchwaly w proponowanym brzmieniu.
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Opinia Komisii stafei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opinie w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy

Komisji radny Dariusz Jaworski.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Jarostaw chmielewski poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

wobec braku zgloszeri do zabrania gios6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny

Jarostaw chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie

z agospod a rowa n ia energii geotermalnej.

wstrzvmuiacvm sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw chmielewski poinformowaf, 2e w rezultacie

dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqla uchwalq w zaproponowanym brzmieniu'

Ad.11
Projekt uchwaty w sprawie ustalenia oplat za korzystanie z pomieszczefi szk6l i plac6wek

oSwiatowych, dla kt6rych organem prowadzqcym iest Gmina Miasto wloclawek wraz z

autopoprawkq.

Jak poinformowala Dyrektor wydzialu Edukacji Pani Agnieszka Bialopiotrowicz szkoly i

plac6wki oiwiatowe dzialajqce na terenie Miasta Wloclawek, przy wykonywaniu swoich

statutowych zadari, wtadajq nieruchomoiciami stanowiqcymi wtasnoSd jednostki samorzqdu

terytorialnego. w zwiqzku z powyiszym zawieranie um6w najmu idzier2awy obejmujqcych

te nieruchomoici podlega przepisom ustawy o gospodarce n ieruchomo(ciami i gospodarce

komunalnej oraz ustawy o samorzqdzie gminnym. wiqkszoSi wloclawskich szk6l i plac6wek

o3wiatowych korzysta z dochod6w wynikajqcych z najmu lub dzieriawy pomieszczen

szko|nych'Wzwiqzkuzpowyiszymnapodstawieustawyzdnia20.12.lgg6r.ogospodarce
komunalnej, kt6ra w art.4 ust. 1. stanowi, ,,Jeieli przepisy szczeg6lne nie stanowiQ inaczej'

organy stanowiQce jednostek samorzqdu terytorialnego postanawiajq o (pkt 1) wysokodci

cen i opfat albo o sposobie ustalenia cen i oplat za uslugi komunalne o charakterze

uiytecznoSci publicznej oraz za korzystanie z obiekt6w iurz4dzeri uiytecznosci publicznej

jednostek samorzqdu terytorialnego. Zasadnym, wiQc jest ustalenie oplat za korzystanie z

pomieszczeri szk6l iplac6wek oswiatowych, dla kt6rych organem prowadzqcym iest Gmina

Miasto Wloclawek. Ninie.isza uchwala porzqdkuje wysokodi opfat zgodnie z prawem' kt6re

wzapisachprzytoczonychpowyiejnieprzewidujqstawekminima|nychty|kowskazujqna
ustalenie konkretnych optat. Ponadto, przedstawiony projekt uchwaly jest ujednoliceniem

Uchwafq Nr XXVI/179/2012 Rady Miasta wtoclawek z dnia 25 wrzeSnia 2012 roku w sprawie

ustalenia minimalnvch stawek czynszu najmu lub dzieriawy pomieszczei w szkoiach i

plac6wkach o6wiatowych, dla kt6rych organem prowadzqcym jest Miasto Wloclawek oraz

Uchwafq Nr xl/87/2015 Rady Miasta wloclawek z dnia 28 wrze5nia 2015 roku. w uchwale

wskazano r6wnie' optaty za korzystanie z pomieszczefi szk6t i plac6wek o6wiatowych, dla

kt6rych organem prowadzqcym jest Gmina Miasto wioctawek, kt6re nie byty uwzglqdnione



w obowiqzujEcej do tej pory uchwale z 2OIZ roku". Umo2liwi to dyrektorom plac6wek

aktywne pozyskiwanie dochod6w z wynajmu oraz wiaiciwe gospodarowanie zasobami
powierzonego mienia, co przyczyni siq do usprawnienia zarzqdzania budynkami
o(wiatowymi. Ponadto dokonujqc prezentacji multimedialnej Dyrektor Wydzialu Oiwiaty
Pani Agnieszka Biaiopiotrowicz przedstawila analizq szacunkowq koszt6w utrzymania oraz
uzyskanych dochod6w z tytutu wynajmowanych pomieszczeri w latach 2014-2015. Jak

wyjainila Dyrektor Wydziaiu Edukacji Pani Agnieszka Bialopiotrowicz autopoprawka do
projektu uchwaly zaktada zastosowanie 70% bonifikaty dla organizacji pozarzEdowych przy

oplatach za wynajem lub dzier2awq pomieszczeri w szkotach lub plac6wkach o6wiatowych

oraz doprecyzowuje wysokoii miesiqcznych oplat za miejsca pod automaty ikserokopiarki,
a takie za miejsca pod reklamq w formie bilbordu. Pani Dyrektor poinformowala r6wnie2, ie
w projekcie uchwaly w sprawie ustalenia oplat za korzystanie z pomieszcze6 szk6l i

plac6wek oswiatowych, dla kt6rych organem prowadzqcym jest Gmina Miasto Wloclawek
wprowadza siq nastqpujqce zmiany:

$ 4. otrzymuje brzmienie:

,,S 4. Pomieszczenia, o kt6rych mowa w 5 L mogq byi wynajmowane lub

wydzieriawiane:

1) przy zastosowaniu 90% bonifikaty dla uczniowskich klub6w sportowych oraz

jednostek dzialajqcych w zakresie bezpieczeristwa i porzqdku w Miefcie, tj.
Komendy Miejskiej Policji we Wloclawku, Komendy Miejskiej Straiy PoZarnej we

Wloclawku i Straiy Miejskiej we Wloclawku,
2) przy zastosowaniu 70% bonifikaty dla organizacji pozarzqdowych,

1. W zaiqczniku do uchwafy ,,Oplaty za korzystanie z pomieszczei szk6f i plac6wek

oSwiatowych, dla kt6rych organem prowadzqcym jest Gmina Miasto Wloclawek" Lp'

14, 16 otrzymuja nastQpujace brzmienie:

pkt. Miejsce pod automaty, kserokopiarki 72O zl za m2/ miesiqcznie

pkt.

IO

Miejsce pod reklamq w formie bilbordu 50 zl za m2/ miesiqcznie

Oplaty za korzystanie z pomieszczeri szk6l iplac6wek odwiatowych, dla kt6rych

organem prowadzqcym jest Gmina Miasto Wioctawek

Lp. Przedm iot
Oplata brutto za godzinq

zegarowa

1 Sala lekcyjna 30 ztlh

Pracownia komputerowa t5 zlln
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3 Pracownia specjalistyczna 55 Zrln

Pracownia jqzykowa 75 zt/h

5 Aula szkolna 50 zllh

o Swietlica / stot6wka 50 zllh

7 Sala gimnastyczna do 200 m'z 30 zl/h

8
Sala gimnastyczna od 200 m'?do

400 m2
40 ztlh

9 Sala gimnastyczna powyiej 400 mz 50 zl/l't

10 Sklepik szkolny do 10 m'? 150 zll miesiecznie

1.1 Sklepik szkolny od 10 m '? do 15 mz 200 zV miesiqcznie

L2 Sklepik szkolny od 15 m'zdo 30 m'? 250 ztl miesiQcznie

13 Sklepik szkolny powyZej do 30 m? 300 zl/ miesiqcznie

L4
Miejsce pod automaty,
kserokopiarki

!20 zl za mz

.LJ Boisko 100 zVh

IO Miejsce pod reklame 50 zt za m2

L7

Basen / piywalnia
- z obslugq ratowniczq
- bez obslugi ratowniczej

50 zl/h
aO ztlh

18 Pozostale
10 zl miesiqcznie za 1m2
powierzchni

opinia komisii stalei Radv Miasta
Przedmiotowa uchwafa procedowana byla podczas obrad Komis.ii Edukacji Czlonkowie

Komisji dokonujqc analizy projektu uchwaly w sprawie ustalenia oplat za korzystanie z

pomieszczeri szk6l iplac6wek oswiatowych, dla kt6rych organem prowadzEcYm jest Gmina

Miasto Wlocfawek zwr6cili siq z pro(bq do zastQpcy Prezydenta Miasta Pani dr Barbary

Moraczewskiej o przedstawienie podczas obrad najbli2szei sesji Rady Miasta w dniu 24

paidziernika br. wynik6w finansowych za okres 2lat, jakie uzyskaly placdwki oswiatowe z

wynajmu wszystkich pomieszczed, a w szczeg6lnoSci ile pieniqdzy uzyskal zesp6l szk6l

Elektrycznych za wynajem basenu. czlonkowie Komisji prosili tak2e o oszacowanie kwoty,

jakq Gmina bqdzie musiafa dotoiyi do wydatk6w oSwiatowych Gminy z tytulu utraconych

dochod6w z najmu po wprowadzeniu postulowanych zmian. wobec powy2szego czfonkowie

Komis.ii Edukacji uznali, 2e nie podejmq w dniu posiedzenia wiaiEcej opinii, natomiast

wyrazq swoje stanowisko na sesji Rady Miasta po wysluchaniu informacji, o kt6rq poprosili.

Ponadto Komisja Edukacji odnoszqc siq do projektu uchwaly przekazanego przez Prezydenta

Miasta w przedmiocie ustalenia oplat za korzystanie z pomies2cze6 szk6i i plac6wek

o(wiatowych, dla kt6rych organem zaloiycielskim jest Gmina Miasto Wtoclawek wyrazila w

spos6b nastqpujqcy swojq opiniq: za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq troje

czlonk6w Komisji, trzy osoby byty przeciwne, jeden czfonek Komisji wstrzymal siq od glosu.
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W rezultacie przeprowadzonego glosowania nie doszio do ostatecznego rozstrzygniecia i

wydania stosownej opinii. W imieniu Komisji opiniQ w tej sprawle zaprezentowal Radzie

Miasta Zastqpca Przewodniczqcej Komisji radny Jaroslaw Hupalo.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udziat wzieli:
RadnV Jaroslaw Hupalo poruszyl sprawq zastosowania 90% znizki za wynajem pomieszczen

oraz wplvwu do bud2etu miasta i budiet6w szk6f irodk6w pozyskanych z tego tytulu,

kt6rych wysokosi z pewnoSciq nie bqdzie satysfakcjonujqca. Pan radny odni6st siq takie do

opinii zespolu, w kt6rym uczestniczyli przedstawiciele szk6l wyra2ajqc ubolewanie, 2e zesp6l

ten nie spotkat siq z cztonkami Komisji Edukacji. O istnieniu takiego zespolu Komisja Edukacji

nie posiadala wiedzy natomiast byloby, o czym podyskutowai i dokonad analizy

argument6w kaidej ze stron.
Radnv Krzvsztof Kowalski odnoszqc siq do przedstawionej analizy zaprezentowanej przez

paniE Dyrektor wydzialu Edukacji zwr6cil uwagq na pozyciQ dotyczqcq koszt6w izysk6w z

tytutu wynajmu sali gimnastycznej powy2ej 400 m2 gdzie zyski wynosiiy ok' 250 ty6 zl'

natomiast kosztv ok. 200 ty6. zt. Z powyiszego wynika, ie zysk jest niewielki w stosunku do

ponoszonych koszt6w a zatem, z czego wynika taka sytuacja. Pan radny odni6sl sig r6wniei

do optat za godzinq korzystania z basenu z obslugq ratowniczq i bez tej obslugi, r62nica

wynosi jedynie 10 zt., zatem godzina pracy ratownika skalkulowana zostala jedynie na

poziomie tej kwoty, czy jest to wlaiciwa stawka?
odpowiadajqc na Poruszane

przez radnych zagadnienia wyjaSnila odnoszqc sie do sprawy stawek minimalnych' ie w
autopoprawce do projektu uchwaly przywolany zostai przepis, kt6ry m6wi o tym' ie brak

jest warto6ci minimalnych, stanowi o tym ustawa z dnia 20 grudnia 1996 roku o gospodarce

komunalnej, 2e jeieli przepisy nie stanowia inaczej, organy stanowiace jednostek samorzAdu

terytorialnego postanowta o wysokosci cen ioplat albo o sposobie ustalenia cen ioplat za

uslugi komunalne o charakterze uiytecznoSci publicznej oraz za korzystanie z obiekt6w i

urzqdzeri u2yteczno6ci publicznej jednostek samorzqdu terytorialnego. z zapisu wynika, ie

nie wskazuje siq cen minimalnych a zatem brak jest podstaw do wywolania uchwaly, w

kt6rej zaktada sie ustalenie ceny minimalnej gdyi jest to niezgodne z obowiqzujqcymi

zapisami ustawowymi o gospodarce komunalnej' Pani Dyrektor odnoszqc sie do kwestii

zastosowania 90% bonifikaty przy wynajmie pomieszczefi dla podmiot6w wskazanych w

uchwale poinformowafa, ie uchwala podiqta przez Radq Miasta w roku 2012 obowiqzujqca

do chwili obecnej zakiada, ie 90% upust moie byi zastosowany dla organizacji

pozarzqdowych tj. klub6w sportowych, w przedloionej autopoprawce nastqpif podziaf' z

kt6rego wynika, ie bonifikata w wysoko6ci 90% przysluguje dla UKS oraz jednostek

dziatajqcych w zakresie bezpieczefistwa iporzqdku w mieicie, natomiast dla pozostalych

organizacji pozarzqdowych, w tym klub6w sportowych, czyli organizacji po2yteczno(ci

publicznej zastosowano bonifikatq w wysokoici 7oo/o. W zwiqzku z tym po analizie stawek

zmniejszono upust z 90% do 7O%. Odpowiadajqc na zagadnienie dotyczqce stawek za

wynajem basenu w tym r62nicy wysoko6ci dotyczqcej obslugi ratowniczej Pani Dyrektor

wyjaSnifa, 2e kosztorys r6inicujqcy wysokosci wynajmu basenu z uslugq obslugi ratowniczA i

bez tej uslugi przekazany zostal przez Dyrektora Zespolu Szk6l Elektrycznych'



Radnv Jaroslaw Hupato stwierdzil, i2 sprawa ta zostanie rozstrzygniqta przy konstruowaniu
bud2etu na rok przyszly, w6wczas oka2e siq ile (rodk6w przeznaczonych zostanie na

pokrycie wydatk6w oiwiatowych. W roku 2015 plac6wki oiwiatowe pozyskaly 6rodki z

wynajmu w wysokoSci 500 tyi. zl., brak jest danych ile z tej kwoty przeznaczono na

doposaienie szk6t np. w sprzqt sportowy. Obecnie przyjmujqc zapisy zawarte w projekcie

uchwaly uszczuplamy kompetencje dyrektor6w szk6f dotyczqce podejmowania decyzji o

wysokoSci wynajmu pomieszczei. Pan radny zapytal, kto bqdzie podpisywal umowy w
sprawie wynajmu pomieszczei, od nowego roku szkolnego dyrektorzy szk6f przygotowuja

umowy natomiast sq one podpisywane przez urzqdnik6w na stanowiskach kierowniczych w

Urzqdzie Miasta, zdaniem Pana radnego podpisywanie tego rodzaju um6w powinno

pozostai wytqcznie w kompetencji dyrektor6w plac6wek wynajmujqcych pomieszczenia.

Ponadto Pan radny zwr6cil uwagq, 2e od roku 2012 roku pod rzqdami obowiqzujqcej

uchwaly dzialano bezprawnie i dopiero regulacje zawarte w projekcie procedowanei

uchwaly maja zagwarantowai prawidlowe rozwiqzania.
Radna Asnieszka Chmielewska odnoszqc sie do stawek obowiqzujqcych na basenie z

uwzglqdnieniem obslugi ratowniczej jak ibez obslugi stwierdzila, 2e ratownicy nie sa

wynajmowani na godziny, lecz sq pracownikami etatowymi szkoly isE zatrudnieni, jako

pracownicy administracji i obsiugi szkoly, ich wynagrodzenia sq jednymi z najni2szych w

szkole stqd stawki wynajmu za godzinq nie sq wysokie. Zdaniem Pani radnej dotychczasowi

u2ytkownicy korzystajqcy z wynajmu pozostanE a stawki nie zmieniq sie drastycznie, dla

nowych organizacji starajqcych siq o zni2ki nie bqdzie duio miejsc, niemniej dyrektorzy

plac6wek poza terminem remontu basenu Delfin i hali OSiR nie majq narzuconego odbiorcy i

wybiorq osoby, kt6re uznajE za stosowne.

Radna Mariola Gawtowska zapytala czy podczas obrad dzisiejszej sesji musi zostac podjQta

procedowana uchwata, poniewa2 byi mo2e nale2y przeprowadzii analizq z udziafem

dyrektor6w plac6wek oiwiatowych wynajmujqcych pomieszczenia oswiatowe, kt6rzy ze

swej strony wskazaliby dobre rozwiqzania gdy2 sq oni bezpoirednio zainteresowani tym

zagadnieniem oraz wplywajqcymi na wsparcie bud2et6w szk6l Srodkami pozyskanymi z tego

typu dziala 6
odpowiadajqc na kwestie

poruszane przez radnych wyjaSnita, ie dyrektorzy, kt6rzy majq plac6wkq w trwafem

zarzqdzie z mocy prawa mogq podpisywai umowy i tak siq to odbywa, byi moie wyniklo

pewne niedoinformowan ie z tego powodu, 2e dyrektorzy szk6l wiedzieli, ie bqdzie poddany

pod obrady Rady Miasta obecnie procedowany projekt uchwaly ijedynq proibq bylo, aby

pierwsze umowy podpisywane byiy na dwa miesiace z mo2liwosciq przedlu2enia, lecz po

kosztach przyjetych przez Radq Miasta. Nie zdarzyla sie sytuacja, aby urzqdnicy Urzqdu

Miasta podpisywali umowy za dyrektor6w plac6wek gdy2 to dyrektorzy odpowiedzialni sq za

gospodarowanie majqtkiem szk6l. Ponadto Pani Dyrektor wyjaSnita, ie konsultacje z

dyrektorami szk6l w poruszanych kwestiach byfy przeprowadzane, choi nie majq charakteru

pisemnego gdyi wydziat Edukacji nie dziala w odrqbnoici od zdari dyrektor6w plac6wek,

zafo2enia do projektu uchwaly byty dyskutowane podczas spotkafi z dyrektorami szk6l,

poniewai proponowana uchwata dotyczy wielu plac6wek i mo2e przynieS€ dodatkowe

6rodki dla szk6i rozmowy byly prowadzone w pewnej perspektywie czasowej. odnoszqc siq

do kwestii odstqpienia od procedowania nad uchwalq na obecnej sesji Pani Dyrektor

stwierdzita,2e zgodnie z sugestiE, kt6ra byta podniesiona podczas poprzednich obrad, ie nie

wnosi siq dwukrotnie pod obrady tej samej uchwaty jak r6wnie2 analizujqc zapisy ustawy o



gospodarce nieruchomo5ciami i ich zgodno(ci z uchwatq z roku 2072 o stawkach
minimalnych naleiy przemy6led czy nie powinna byi ona jednak podjqta na obecnej sesji
przez Radq Miasta.

Wobec wyczerpania gfos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaiy w sprawie ustalenia oplat
za korzystanie z pomieszczei szk6l i plac6wek o6wiatowych, dla kt6rych organem
prowadzqcym jest Gmina Miasto Wtocfawek wraz z autopoprawkq.
W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnojci 21 radnvch, za przvieciem uchwalv
opowiedziato sie 6 radnvch, przv 10 glosach przeciwnvch oraz 5 glosach wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie w rezultacie
dokonanego gtosowania uchwala nie zostala podjqta przez Rade Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Po zako6czeniu procedowania nad ww. punktem porzqdku obrad PrzewodniczEcy Rady

Miasta radny Jarosiaw Chmielewski oglosil przerwq w obradach sesyjnych do godz. 1215.

Ponadto poinformowal, 2e w trakcie przerwy w sali nr 20 obradowat bqdzie Komisja

Zdrowia, Rodziny i Opieki Spofecznej.

Przerwa w obrodoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie.

Ad, 12

Projekt uchwaty w sprawie wyraienia zgody na przystepienie Gminy Miasto Wloclawek do
projektu wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyinego

Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014'2020, 05 priorytetowa 9 Solidarne

spoleczeistwo, Dzialanie 9.2 Wfqczenie spoleczne, Poddzialanie - 9.2.2 Aktywne

wlqczenie spofeczne mlodzieiy obiQtej sEdowym Srodkiem wychowawczym lub
poprawczym, w partnerstwie z Wojew6dztwem Kujawsko - Pomorskim - partnerem

wiodqcym, Powiatem Nakielskim, Powiatem Mogilefiskim, Stowarzyszeniem Wsparcia

Spolecznego ADITUS, pn: "Trampolina".

Zagadnienie zostato przedstawione ptzez Dyrektora Mlodzie2owego Oirodka

Wychowawczego we Wloctawku Pana Piotra Kucharskiego, kt6ry poinformowal, ie projekt

pn.,,Trampolina" realizowany bqdzie w partnerstwie zawartym pomiqdzy Wojew6dztwem

Kujawsko - Pomorskim a Gmina Miasto Wlocfawek, Powiatem Nakielskim, Powiatem

Mogilefskim oraz Stowarzyszeniem Wsparcia Spolecznego ADITUS, w ramach Regionalnego

Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, 0S

priorytetowa 9 Solidarne spoleczedstwo, Dzialanie 9.2 Wlqczenie spoleczne, Poddziatanie -
9.2.2 Aktywne wlqczenie spoleczne mlodzie2y objqtej sqdowym irodkiem wychowawczym
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lub poprawczym. Partnerem wiodqcym projektu bqdzie Wojew6dztwo Kujawsko -
Pomorskie. Celem projektu jest wzrost aktywnoici spolecznej, edukacyjnej i zawodowej oraz

zwigkszenie zdolnosci funkcjonowania w spolecze6stwie mtodzieiy zagro2onei

wykluczeniem spofecznym. Beneficjentami projektu bqdq osoby nieletnie, wedfug kt6rych

zastosowano 6rodki zapobiegania i zwalczania demoralizacji i przestqpczoSci, osoby

przebywajqce w miodzie2owych osrodkach wychowawczych i mlodzie2owych oSrodkach

socjoterapii. Szacunkowa wartoii calego projektu wynosi 8'376.66!,52 zl. Wysoko(d

dofinansowania to kwota 7.951.828,44 zt, co stanowi 95%. Pozostaie 5% to wktad wlasny

niepieniq2ny - u2yczenie sal. Projekt realizowany bqdzie w latach 2016 - 2018. Zadania

przypisane Gminie Miasto wfoctawek realizowai bqdzie Mlodzie2owy o5rodek

Wychowawczy we Wlocfawku. Majqc na uwadze korzydci wynikajqce z realizacji projektu

oraz grupy docelowe, kt6re zostana objQte wsparciem, zasadne jest przyiecie

przedmiotowej uchwafy.

Opinia Komisii staiei Radv Miasta

Przedlo2ony projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Edukacji, kt6ra

oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowata przedstawionq uchwalq Opiniq w

przedstawit Radzie Miasta Wiceprzewodniczqcy Komisji radny Jaroslaw Hupalo'

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowai,

dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

rozpatrzyla
tej sprawie

ie otwiera

Wobec braku glos6w w dyskusji na temat procedowanego punktu porzqdku obrad'

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie

projektu uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wloclawek do

projektu wsp6lfinansowa nego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego

wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2O2O, Oi priorytetowa 9 Solidarne

spofeczehstwo, Dzialanie 9.2 Wlqczenie spoieczne, Poddzialanie - 9.2.2 Aktywne wfaczenie

spoleczne miodzieiy objQtej sEdowym Srodkiem wychowawczym lub poprawczym' w

partnerstwie z Wojew6dztwem Kujawsko - Pomorskim - partnerem wiodqcym' Powiatem

Nakielskim, Powiatem Mogile6skim, stowarzyszeniem wsparcia Spolecznego ADITUS, pn:

"Trampolina"

stwierdzono.

przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poinformowal, 2e w rezultacie

dokonanego glosowania

Uchwala - zalqcznik do protokofu.
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Ad. 13

Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia ,,Programu AktywnoSci lokalnej dla Miasta
Wloclawek na lata 2016 - 2020".

Wprowadzenia do zagadnienia dokonaf Dyrektor MOPR Pan Piotr Grudziiski wyjainiajEc,2e
samorzqdy gminne, zgodnie z ustawE o pomocy spolecznej, zobowiqzane sa

do opracowania wlasnych program6w pomocowych. Programem takim jest ,,Program

Aktywnoici Lokalnej dla Miasta Wlocfawek na lata 2016 - 2020". Obowiqzek sporzqdzenia

programu wynika wprost z arl.77 ust. 1 pkt 1 ustawy o pomocy spolecznej z dnia 12 marca

2004 r., kt6ry m6wi, 2e do zadari wlasnych gminy naleiy opracowanie irealizacja gminnej

strategii rozwiqzywania problem6w spolecznych ze szczeg6lnym uwzglQdnieniem

program6w pomocy spolecznej, profilaktyki i rozwiqzywania problem6w alkoholowych i

innych, kt6rych celem jest integracja os6b i rodzin z grup szczeg6lnego ryzyka' ,,Program

AktywnoSci Lokalnej dla Miasta wloclawek na lata 2016 - 2020" stanowi r6wnie2 realizacjq

zapis6w zawartych w strategii Rozwiqzywania Problem6w spotecznych dla Miasta

wioclawek na fata 2016 - 2o2o. ,,Program AktywnoSci Lokalnej dla Miasta wloclawek na

lata 2016 - 2020" poddany zostal konsultacjom z organizaciami pozarzqdowymi

ipodmiotami, o kt6rych mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o
dzialalnoici poiytku publicznego i o wolontariacie.

Opinia Komisii staiei Radv Miasta
Frzedto2ony projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spofecznej, kt6ra po jego rozpatrzeniu pozytywnie zaopiniowala ww uchwalq' OpiniQ w tej

sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz Nagala'

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poinformowal, ie otwiera

dyskusjq nad projektem procedowanej uchwafy.

wobec braku dyskusji oraz uwag na temat przedstawionego zagadnienia Przewodniczqcy

Radv Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly

w sprawie przyjqcia,,Programu Aktywno6ci Lokalnej dla Miasta Wloclawek na lata 2016 -
2020".

stwierdzono.

A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e uchwala zostala podjQta przez Radq

Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwaia - zalqcznik do Protokolu.

Ad. 14

Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia Programu ,,Wlocfawska Karta Seniora"'

Jak poinformowal Dyrektor wydzialu Polityki spoiecznej iZdrowia Publicznego Pan Piotr

Bielicki - Program ,,Wloclawska Karta Seniora" bqdqcy wloclawskq edycjq 096lnopolskiej
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Karty Seniora, zwany dalej ,,Programem" skierowany jest do os6b, kt6re ukoticzyly 50 rok
iycia i zamieszkujq Miasto Wlocfawek. ,,Prcgram" jest elementem polityki spotecznej

realizowanej przez Miasto, kt6rej celem jest wsparcie os6b w wieku powyiej 60 lat.

,,Program", umo2liwi osobom legitymujqcym siq 096lnopolska Karta Seniora - edycja

Wloclawek korzystanie z ulg wprowadzonych przez miejskie jednostki organizacyjne oraz

firmy prywatne, jak r6wniei przez og6lnopolskich partner6w Og6lnopolskiej Karty Seniora.

Obecnie w O96lnopolska KartQ Seniora zaangaiowanych jest ponad 300 partner6w
og6lnopolskich, w5r6d kt6rych znajdujE siq miqdzy innymi: uzdrowiska, oirodki zdrowotno-
medyczne, oirodki rehabilitacyjne, oSrodki kulturalne (kina, teatry, muzea, klu bokawia rn ie),

akademie jqzykowe. Przyjqcie takiego rozwiEzania spowoduje, po pierwsze, mo2liwoii
korzystania z ulg wprowadzonych przez partner6w 096lnopolskich, jak r6wnie2 obni2y koszty,

wynikajqce z wprowadzenia na terenie Miasta dw6ch kart - miejskiej i og6lnopolskiej.

Ooinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedlo2ony projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spolecznej, kt6ra po jego rozpatrzeniu pozytywnie jednoglo6nie zaopiniowata ww. uchwafQ.

Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczacy Komisji radny Tomasz

Nagala.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowaf, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty.

Wobec braku dyskusji oraz uwag na temat przedstawionego zagadnienia PrzewodniczQcy

Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddaf pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaiy

w sprawie przyjqcia Programu ,,Wtociawska Karta Seniora".

radni opowiedzieli sie iednomV6lnie, glos6w orzeciwnvch oraz wstrzVmuiacvch sie nie

stwierdzono.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostata podjQta przez Radq Miasta

w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad. 15

Projekt uchwafy zmieniajEcy uchwafQ w sprawie utworzenia samorzqdowego zakladu

budietowego pod nazwq Zaklad AktywnoSci Zawodowej we Wfoclawku.

wprowadzenia do zagadnienia dokonal Dyrektor wydzialu Polityki spolecznej i zdrowia

Publicznego Pan Piotr Bielicki informujac, ie Samorzqd Miasta Wloctawek podjqi dziafania na

rzecz utworzenia Zakladu AktVwnoici Zawodowej stwarzajqcego mo2liwoSci rozwoju

zawodowego ispofecznego os6b n iepelnosprawnych. Jednostka ta funkcjonowai bqdzie,

jako samorzqdowy zaklad budietowy. Gmina Miasto wloclawek, jako organizator jednostki

zobowiqzana jest do zloienia do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego wniosku o nadanie

statusu zakladu aktvwnosci zawodowei. Na dzierl zloienia wniosku zaktad powinien byi



wyodrqbnionq organizacyjnie i finansowo jednostkq. W zwiqzku z powyiszym zachodzi

koniecznoit uchylenia zapisu Uchwaly Nr x/7712OL5 z 29 sierpnia 2015 r. w sprawie

utworzenia samorzqdowego zakfadu budietowego pod nazwq Zaklad Aktywno5ci

Zawodowe.i we wtoclawku dotyczqcego rozpoczqcia dzialalnoSci jednostki z dniem uzyskania

statusu zakladu aktywnojci zawodowej. Zgodnie z art. 15 ust.5 ustawy z dnia 27 sierpnia

2009 r. o finansach publicznych nowo tworzonemu samorzqdowemu zakfadowi

bud2etowemu moie byi przyznana jednorazowa dotacja z budietu jednostki samorzadu

terytorialnego na pierwsze wyposaienie w (rodki obrotowe. Ze wzglqdu na koniecznosi

ponoszenia wydatk6w przez samorzqdowy zaktad budietowy w ramach organizacji jednostki

przed zlo2eniem wniosku do Wojewody o nadanie statusu zakladu aktywnoici zawodowej,

nale2y dokonai zmiany zapisu, kt6ry w dotychczasowym brzmieniu uniemo2liwia podjqcie

n iezbqdnych dziaia6.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedloiony projekt uchwaty byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i opieki

Spolecznej, kt6ra po jego rozpatrzeniu pozytywnie zaopiniowata ww uchwalq' OpiniQ w tei

sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz Nagala'

przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowat, 2e otwiera

dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

o wyja6nienie, kiedY

powziqto wiedzq o koniecznoici spelnienia pewnych wymog6w, kt6re spowodowafy

wvwolanie ww. uchwaly, a takze o podanie terminu rozpoczqcia dzialalnodci p(zez zAz otaz

czy dopelnione zostanq w tej kwestii przewidziane prawem formalno6ci iterminy. Pan radny

poruszyf takie sprawq podlqczenia energii elektryczne.i w plac6wce oraz kwestiq zajqcia

komorniczego z powodu braku podpisania cesji i poprosil o udzielenie informacje na

powyisze zagad nien ia.
wyja5nil,2e

abv m6c zatrudnii osoby w ZAZ nale2y pozyskai Srodki w ramach dotacji, kt6ra moie zostad

uruchomiona dopiero po zlo2eniu wniosku do wojewody o nadanie statusu zakladu po

uprzedniej zmianie zapisu, kt6ry w dotychczasowym brzmieniu uniemo2liwia podjqcie

niezbgdnych w tym celu dzialari. A zatem na dzieri zto2enia wniosku zaktad powinien

stanowii wyodrqbnionq organizacyjnie ifinansowo jednostkq, w zwiqzku z tym niezbqdne

jest uchylenie zapisu uprzednio podjqtej uchwafy dotyczqcego rozpoczQcia dzialalnoici ZAZ z

dniem uzyskania statusu zakladu aktywnoici zawodowej. sytuacja zaistniaia w ubieglym

tygodniu, a proces zachodzqcy w tej sprawie jest bardzo dynamiczny i nie chodzi wylqcznie o

czqsi inwestycyjnq, ale szeregu innych dzialari. W zwiqzku z powziqciem wiedzy' kt6ra

odbiega|aodprzyjqtegowczeiniejprocedowaniaWtymzakresie,zaistnia|asytuacja,abyw
trybie przyspieszonym rozwiqzad problem poprzez wywolanie zaproponowanej uchwaly'

Pozwoli to na zatrudnienie w ZAZ pracownik6w w miesiqcu listopadzie, natomiast

uruchomienie plac6wki nastapi w miesiqcu grudniu br. Na podkreSlenie zasluguje,2e tego

rodzaiu przedsiqwziqcie, jakim jest nowy zakfad pracy (wiadczqcy konkretne uslugi wymaga

pewnego procesu uruchamiania i trwai on bqdzie ok.3 miesiqcy gdyi organizator' czyli

samorzqd miasta ma 3 miesiqce na pelne zatrudnienie os6b n iepefnosprawnych w stosunku

W dvskusii udzial wzieli:
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do liczby deklarowanej we wniosku. Oznacza to, 2e wszystkie usfugi dwiadczone przez zakiad

nie bqdq uruchomione od pierwszego dnia jego dzialalnoici. Jak poinformowal Pan Dyrektor
zakoriczyl siq odbi6r budynku, w chwili obecnej obiekt posiada zabezpieczenie we wszelkie

media jak i ochronq obiektu natomiast Wydziat posiada Srodki zwiqzane z ww. oplatami.
Do zagadnieri sygnalizowanych w zapytaniu odniosta sie Zastepca Prezvdenta Miasta ds.

rozwoiu i inwestvcii Pani Magdalena Korpolak-Komorowska poinformowaf, ie sq zajqcia

komornicze dla firmy, kt6ra prowadzila izakoriczyfa inwestycje, nastqpif odbi6r i przekazanie

obiektu. Ka2de zajqcie komornicze rozpatrywane jest indywidualnie przez Wydzial Finans6w

w zwiqzku z tym informacjq w tej sprawie przedstawiq stu2by finansowe.

Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska potwierdzila, 2e wplywajq zajqcia komornicze na

gl6wnego wykonawcq, zgodnie z przepisami zajqcia komornicze sq uwzglqdniane po

potrEceniu w pierwszej kolejnoSci nale2noSci inwestora a nastqpnie 6rodki te przekazywane

sq do komornika. W chwili obecnej z ww. inwestycji przekazano do komornika Srodki w

wysoko(ci 157 ty(. zt. Zajqcia komornicze dotycz4 nie tylko byiego, lecz takie i innych

wykonawc6w. Kwoty naleinolci miasto zamiast wykonawcy musi przekazai komornikowi nie

ponoszEc szkody na tego rodzaju operacji, a przelewy tego typu operacji nie podlegajq

optacie zgodnie z umowE bankowq.

Po zakoficzeniu dyskusji w przedmiocie omawianego zagadnienia Przewodniczacy Rady

Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajacy uchwalq w sprawie

utworzenia samorzqdowego zakladu budietowego pod nazwq Zaklad Aktywnoici

Zawodowej we Wlocfawku.

stwierdzono.

przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwala zostala podjQta przez RadQ Miasta

w zaproponowanym brzmieni-.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad. 16

Proiekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie wyraienia zgody na ustanowienie

odrqbnej wfasno6ci lokalu nr 4 A przy ul, Dziewiriskiej 13 A, z nieruchomoSci objetej Kw

wL, 1WOOO427|3l\,kt&el Gmina Miasto wloclawek jest wsp6lwlaScicielem oraz zbycie

udzialu stanowiqcego wlasnosd Gminy Miasto wloclawek w nieruchomoSci wsp6lnei,

kt6ry lacznie z udzialami innych wsp6twla5cicieli tei nieruchomoSci stanowi lokal

mieszkalny.

wprowadzenia do zagadnienia dokonal Dyrektor wydzialu Gospodarki Miejskiej Pan Roman

stawisiriski informujqc, ie Uchwalq nr xxvlll/2l8/2012 z dnia 10 grudnia 2012 r' Rada

Miasta wloclawek w 5 1 wyrazila zgodq na ustanowienie odrqbnej wfasnosci lokalu

mieszkalnego nr 44 poloionego we wloclawku przy ul. Dziewiriskiej 13A, z nieruchomosci

objetej KW wL, 1w00042773/O, ktorei Gmina Miasto Wloclawek jest wsp6lwlaicicielem

wraz z wla6cicielami wyodrqbnionych z tej nieruchomoici lokali, dla kt6rych przedmiotowa

nieruchomoii - wyodrqbniony lokal - jest nieruchomoSciq wsp6lnq' W 5 2 ww uchwafy,



Rada Miasta Wfoclawek wyrazila zgodq na zbycie udzialu stanowiqcego wlasno(i Gminy

Miasto Wloclawek w wvsokojci 223/6223 w nieruchomoici wsp6lnej przy ul. Dziewiriskiej

13A, kt6ry lqcznie z udzialami innych wsp6lwlaScicieli tej nieruchomoici stanowi podstawq

wyodrqbnienia lokalu mieszkalnego nr 4A z przynaleinq mu czqSciq gruntu, na rzecz

dotychczasowego najemcy - nabywcy - lokalu, za cenq ustalonQ przez rzeczoznawcQ' Przy

sprzedaiy lokalu nr 4A wraz z udziafem w prawie do wlasnoici nieruchomoici wsp6lnej

igruntu w wysokoSci 22316Z23, udzial Gminy Miasto Wloclawek, jako czlonka wsp6lnoty

mieszkaniowej, ulegiby zmianie z 2772/6223 i wyni6siby 254916223. Uchwalq nr

XXXVII/133/2013 z dnia 25 listopada 2013 r. zmieniony zostal 5 2 ww. uchwafy, z uwagi na

fakt, ii do wyliczenia udzial6w w nieruchomoSci wsp6lnej Dziewiriska 13A nale2alo

uwzglqdnit zestawienie, w kt6rym ujety zostal r6wnie2 lokal strychowy stanowiEcy wlasno6c

wsp6lnoty mieszkaniowej, zaadaptowany w 1995 roku na lokal mieszkalny nr,9 Wobec

czego udziai Gminy Miasto wlocfawek w nieruchomosci wsp6lnej Dziewiiska 13A, zgodnie z

tym zestawieniem, wyni6sl 227u6641. Przy sprzedaiy lokalu nr 4A wraz z udzialem w

prawie do wlasnosci nieruchomojci wsp6lnej i gruntu w wysokosci I7t/6641, udziai Gminy

Miasto Wlociawek, jako czlonka wsp6lnoty mieszkaniowej, uleglby zmianie z 227 7/664I i

wyni6slby 2Ioo/6641. Na podstawie sporzQdzonej 6 lipca 2015 r. kompleksowej

inwentaryzacji budynku wraz z wyliczeniem udzial6w wlaScicieli wszystkich lokali w

nieruchomo6ci wsp6lnej, sporzadzonej na zlecenie wsp6lnoty mieszkaniowej, zmianie ulegla

powierzchnia u2ytkowa niekt6rych lokali, wobec czego zmienily siq udziaty wfaicicieli w

nieruchomoSci wsp6lnel. Udzial Gminy Miasto wtoclawek zgodnie z tym zestawieniem

wynosi 2271/6661. W efekcie sprzeda2y lokalu nr 4A wraz z udzialem w prawie do wlasno6ci

nieruchomoici wsp6lnej i gruntu w wysokoici 177/666I, udziaf Gminy Miasto Wloctawek'

jakocz|onkawsp6|notymieszkaniowei,u|egniezmianieiwyniesie2loo/656t.Wzwiqzkuz
koniecznoSciqzmianypowierzchniu2ytkowejniekt6rych|oka|iwopracowanejwroku2015
przezWsp6|notqinwentaryzacjibudynku,2]'Iipca2016r.sporzqdzonezostalozestawienie
oowierzchni i udzial6w lokali mieszkalnych przy ul. Dziewiriskiej 13A. udziat Gminy Miasto

wloclawek zgodnie z tym zestawieniem wynosi 214916539. W efekcie sprzeda2y lokalu nr

4AwrazzudzialemWprawiedow|asno6cinieruchomojciwsp6|nejigruntuwwysoko(ci
165/6539, udzial Gminy Miasto wloctawek, jako czlonka wsp6lnoty mieszkaniowej, ulegnie

zmianie i wvniesie Lg84/653g. Wplata dokonana przez kupujqcego udzial stanowiQcy

wlasno(i Gminy Miasto wloclawek, zasili konto wsp6lnoty mieszkaniowej, tj zar6wno

Gmine Miasto wloclawek, jako wlalciciela niewyod rqbnionych lokali oraz wlaScicieli lokali

ju2 wyodrqbnionych. Wskutek zmniejszenia udzialu Gminy Miasto Wlocfawek we

Wsp6lnocie Mieszkaniowej Dziewi6ska 13A, zmniejszeniu ulegnq optaty GMW na

utrzymanie czqSci wsp6lnej nieruchomo6ci, tj. optata eksploatacyjna, oplata z tytulu

fu nd uszu remontowego.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
projekt uchwafy byt przeOmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska,

kt6ra jednomy(lnie pozytywnie zaopiniowata przedlo2onq uchwatq' W imieniu Komisii

opiniq w powy2szej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczacy Komisji radny

Dariusz Jaworski.

przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmieldwski poinformowal, 2e otwiera

dyskusiq nad projektem procedowanej uchwaly.



Wobec braku zglosze6 do zabrania glosu w dyskusji na temat przedstawionego zagadnienia
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski poddaf pod glosowanie przyjQcie

projektu uchwaly zmieniajqcej uchwafe w sprawie wyraienia zgody na ustanowienie
odrQbnej wlasnoici lokalu nr 4 A ptzv ul. Dziewiiskiej 13 A, z nieruchomo6ci objetei KW WL,

7W /OOO42773/O,kt6rej Gmina Miasto Wloclawek jest wsp6lwla(cicielem oraz zbycie udzialu

stanowiqcego wlasnoid Gminy Miasto Wloclawek w nieruchomo(ci wsp6lnej, kt6ry tqcznie z

udziafami innych wsp6twlaicicielitej nieruchomoSci stanowi lokal mieszkalny.

W wvniku glosowania przeprowadzoneso w obecnoici 23 radnvch, za przvieciem uchwalv

radni ooowiedzieli sie iednomvSlnie, stos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie

stwierdzono.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e uchwala zostala podjQta przez Rade Miasta

w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad. 17
projekt uchwafy zmieniajqcej uchwalq w sprawie uprawniefi pasaier6w do ulg i zwolnieri

w oplatach za przew6z w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze uiytecznoici
publicznej w granicach administracyjnych miasta Wloclawek wykonywanym przez

Operatora - Miejskie PrzedsiQbiorstwo Komunikacyjne Sprilka z o.o. we Wloclawku'

Jak wyja6nil Dyrektor wydzialu Gospodarki Miejskiej Pan Roman stawisiriski przedlo2ony

projekt uchwaly powiqksza katalog os6b uprawnionych do ulg izwolnieri w przejazdach

Srodkami komunikacji miejskiej, realizowanych przez Operatora tj' Miejskie

Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp6lka z o.o we Wloctawku, w granicach

ad ministracyjnych miasta Wloclawek. Przyznanie darmowych przejazd6w pasaierom

komunikacji miejskiej w dniu Wszystkich Swiqtych ma na celu zachqcenie os6b

doje2d2ajqcych do nekropolii indywidualnym transportem do skorzystania z transportu

publicznego. Efektem tego powinno byi zmniejszenie kongestii ulicznych, kt6re w tym dniu

wystqpujq szczeg6lnie na trasach dojazdowych do cmentarzy, jak r6wniei zlagodzenie

deficytu miejsc parkingowych oraz poprawa bezpiecze6stwa na drogach. Moiliwo6i

bezplatnych przejazd6w bqdzie dodatkowym argumentem za tym, aby skorzystac z

przygotowanej oferty przewozowej. Art. 5 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. o oglaszaniu akt6w

normatywnych i niekt6rych innych akt6w prawnych stanowi, ie przepisy nie wyfqczajE

mo2liwoSci nadania aktowi normatvwnemu wstecznej mocy obowiqzujqcej, je2eli zasady

demokratycznego paristwa prawnego nie stoja temu na przeszkodzie' W zwiqzku z tym

uzasadnione jest podjQcie uchwaly wprowadzajqcej z dniem l listopada uprawnienie do

bezplatnych przelazd6w.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaly jednogfoSnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki

Miejskiej iOchrony Srodowiska. OpiniQ w tej sprawie przedstawil PrzewodniczEcy Komisji

rad nV Dariusz Jaworski.
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W dvskusii udzial wzieli:
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarostaw Chmielewski wypowiadajqc siq w imieniu Klubu

radnych PIS wni6sl poprawkq do uchwaly i zaproponowal, aby ust. l pkt 12 otrzymal
brzmienie: ,,pasaierowie linii miejskich oraz specjalnych w dniu 31 paidziernika, 1 listopada

oraz 2listopada". Takie rozwiqzanie poslu2y mieszka6com miasta, przyczyni siq do poprawy

bezpieczeristwa i umo2liwi w wiqkszym stopniu skorzystanie z komunikacji mieiskiej.

Radnv Krzvsztof Kukucki w imieniu Klubu radnvch SLD popierajqc propozycjq zloionq przez

Przewodn iczqcego Rady wni6sl o wprowadzenie do procedowanego projektu uchwaly zmian

o nastqpujqcej tre5ci:

1) w$1ust. ldodajesiq:
a) pkt 13 w brzmieniu: ,,13) dzieci powyiej 4 roku 2ycia do rozpoczecia odbywania

obowiqzkowego rocznego przygotowania przedszkolnego",

b) pkt 14 w brzmieniu: ,,14) dzieci w okresie od rozpoczqcia odbywania rocznego

przygotowania przedszkolnego do ukoticzenia edukacji w szkole podstawowei, w

szkolach publicznych i niepublicznych o uprawnieniach szk6l publicznych",

C) pkt 15 w brzmieniu:,,15) dawcy kom6rek, tkanek lub narzqd6w"'

w92dodajesiQ:
pkt 12 w brzmieniu: ,,12) dzieci powyiej 4 roku 2ycia do rozpoczqcia odbywania

obowiazkowego rocznego przygotowania przedszkolnego - o(wiadczenie o wieku

dziecka osoby opiekujEcej siq nim w czasie podr62y",

pkt 13 w brzmieniu: ,,13) dzieci w okresie od rozpoczqcia odbywania rocznego

przygotowania przedszkolnego do ukoticzenia edukacji w szkole podstawowej' w

szkotach publicznych i niepublicznych o uprawnieniach szk6l publicznych -
za6wiadczenie o spelnieniu obowiqzku rocznego przygotowania przedszkolnego

wydane przez jednostkq prowadzqcq przygotowanie przedszkolne' wazne

legitymacje szkolne, wedlug wzoru okreSlonego odrgbnymi przepisami",

c)Pkt14wbrzmieniu:,,14)dawcykom6rek,tkaneklubnarzqd6w-legitymacjaDawca
Przeszczepu lub Zasluiony Dawca Przeszczepu"

3) $ 3 otrzymuje brzmienie: ,5 3. oo korzystania z przejazd6w ulgowych 50% irodkami

komunikacji miejskiej uprawnieni sq:

1}Uczniowieszk6ldziennych(zwy|qczeniemszk6|podstawowych),dzialajqcych
na podstawie ustawy o systemie oSwiaty z wyjqtkiem szk6i dla dorostych'

wieczorowych i zaocznYch,

2) Dzieci i mlodziet nie objqta obowiqzkiem szkolnym wskutek choroby lub

n iepelnosprawno6ci, w wieku od 4 do 16 roku 2ycia,

3) Emeryci do 65 roku 2Ycia,

4) Osoby niepelnosprawne o umiarkowanym i

n iepelnosp rawn o6ci,

5) Studenci zagranicznych uczelni wy2szych do ukotlczenia 26 roku 2ycia"

a)

b)

lekkim stopn iu



4\

s)

uchyla siQ I4.

wS6uchylasiepktli2

Pozostate zapisy uchwafy pozostawia siq bez zmian.

Wiceorzewodn iczaca Radv Miasta Radna Ewa Szczepa6ska stwierdzita, ie z satysfakcjq
przyjqla zmiany zaproponowane przez przedm6wcq dla dobra mieszkaic6w miasta.

Niemniej jednak Pani radna ma wqtpliwoSci czy ich zakres jest zgodny z przepisami i mo2e

byi procedowany podczas dzisiejszych obrad, ponadto propozycja rozszerzenia projektu

uchwaly o kolejne punkty nie byla procedowana podczas obrad Komisji statych, a zgtoszone

propozycje sq niezgodne z zapisem uchwaiy, kt6ra zostafa ujqta w porzqdku obrad

sesyjnych. W zwiqzku z tym Pani radna zwr6cita siq z propozycjq, aby w tym wzglqdzie gfos

zabrala Pani Sekretarz Miasta iodniosla siq do zgloszonych przez Pana radnego propozycji

zmian do uchwatv.
Gios zabral Dvrektor Wvdziatu Gospodarki Mieiskiei Pan Roman Stawisirlski wyjasniajac, ze

projektodawca zmiany uchwaly wskazat nie tylko na przyczyny i nastepstwa zgloszonej

propozycji, lecz r6wnie2 wskazal na moiliwo6ci finansowe, kt6re w sytuacji zwolnienia

wskazanego w projekcie uchwaly wynoszE ok. 11.500 zl. i kt6re z poziomu zapis6w

budietowych sq zabezpieczone w bud2ecie przy uwzglqdnieniu zaproponowanego

rozwiqzania. Natomiast projektodawca Pan radny Krzysztof Kukucki poszerzajac katalog

zmian, rozszerzyl zakres zwolnieri nii w zgloszone.i uchwale, nie wskazujac 116del ich

finansowania oraz konsekwencji, kt6re w wyniku zastosowania tak duiych zmian wpiyna na

znaczqce zmniejszenie wplywu Srodk6w bud2etowych.
po zakoficzeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski przystapil

do glosowania nad poprawkami zgtoszonymi do projektu procedowanej uchwaly'

,,pasaierowie linii miejskich oraz specjalnych w dniu 31 paidziernika, 1 listopada

listooada".
w wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 23 radnych za zgfoszonym wnioskiem

opowiedzialo siq 22 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz l glosie wstrzymujQcym

siq. W rezultacie przeprowadzonego glosowania poprawka zostala uwzglqdniona'

,,dzieci powyzej 4 roku iycia do rozpoczqcia odbywania obowiqzkowego rocznego

przygotowania przedszkolnego".

W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoSci 23 radnych za zgloszonym wnioskiem

opowiedzialo siq 15 radnych przy braku gtos6w przeciwnych oraz 8 glosach wstrzymujEcych

siq. W rezultacie przeprowadzonego glosowania poprawka zostala uwzglqdniona'

przedszkolnego do

iniepublicznych o
,,dzieci w okresie od rozpoczqcia odbywania

ukoriczenia edukacji w szkole podstawowej,

uprawnieniach szk6l publicznych".

rocznego przygotowania

w szkolach pu blicznYch
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 22 radnych za zgloszonym wnioskiem
opowiedziafo siq 14 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz 8 gtosach wstrzymujqcych
siq. W rezultacie przeprowadzonego glosowania poprawka zostala uwzglqdniona.
- przviecie poprawki do proiektu uchwalv, w kt6rei 51ust. l pkt 15 otrzymuje brzmienie:

,,dawcy kom6rek, tkanek lub narzqd6w - legitymacja Dawca Przeszczepu lub Zaslu2ony

Dawca Przeszczeou".
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno(ci 23 radnych za zgfoszonym wnioskiem
opowiedzialo siq 16 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz 7 glosach wstrzymujacych

sie. W rezultacie przeprowadzonego gfosowania poprawka zostala uwzglQdniona.
- przviecie poprawki do proiektu uchwalv. w kt6rei 5 2 okt 12 otrzvmuie brzmienie: ,,dzieci
powyiej 4 roku 2ycia do rozpoczqcia odbywania obowiqzkowego rocznego przygotowania

przedszkolnego - oiwiadczenie o wieku dziecka osoby opiekujqcej siq nim w czasie

pod162V".

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 23 radnych za zgfoszonym wnioskiem

opowiedzialo siq 15 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz 8 glosach wstrzymujqcych

siq. W rezultacie przeprowadzonego glosowania poprawka zostala uwzglqdniona.
- przyjQcie poprawki do oroiektu uchwatv, w kt6rei I2 pkt 13 otrzvmuie brzmienie: ..dzieci w

okresie od rozpoczqcia odbywania rocznego przygotowania przedszkolnego do ukoriczenia

edukacji w szkole podstawowej, w szkolach publicznych i niepublicznych o uprawnieniach

szk6t publicznych - zaiwiadczenie o spelnieniu obowiqzku rocznego przygotowania

przedszkolnego wydane przez jednostkq prowadzqcq przygotowanie przedszkolne, waine

legitymacje szkolne, wedf ug wzoru okreilonego odrQbnymi przepisami".

w wyniku gtosowania przeprowad zonego w obecnoSci 23 radnych za zgtoszonym wnioskiem

opowiedzialo siq 14 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz 9 glosach wstrzymuiqcych

siq. W rezultacie przeprowadzonego glosowania poprawka zostala uwzglqdniona'

kom6rek, tkanek lub narzqd6w - legitymacja Dawca Przeszczepu lub Zaslu2ony Dawca

Przeszczepu".

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 23 radnych za zgfoszonym

wnioskiem opowiedzialo siq 16 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz 7 glosach

wstrzymujqcych siq. W rezultacie przeprowadzonego giosowania poprawka zostala

uwzgledniona.

,,Do korzystania z przejazd6w ulgowych 50% Srodkami komunikacji miejskiei uprawnieni sq:

1. Uczniowie szk6l dziennych (z wylqczeniem szk6l podstawowych), dzialajqcych na

podstawie ustawy o systemie oSwiaty z wyjQtkiem szk6t dla dorostych, wieczorowych

izaocznych,
2. Dzieci i mlodziei nie objqta obowiqzkiem szkolnym wskutek choroby lub

niepelnosprawnoici, w wieku od 4 do 16 roku iycia,

3. Emeryci do 65 roku iycia,
4. Osoby niepelnosprawne o umiarkowanym i lekkim stopniu n iepelnosprawno5ci,

5. Studenci zagranicznych uczelni wy2szych do ukoriczenia 26 roku 2ycia"'

w wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 23 radnych za zgioszonym wnioskiem

opowiedzialo siq 19 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz 4 glosach wstrzymujqcych

siq. W rezultacie przeprowadzonego glosowania poprawka zostata uwzgledniona'
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Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie

przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uprawnieri pasa2er6w do ulg i

zwolniei w oplatach za przewoz w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze

uiyteczno5ci publicznej w granicach admin istracyjnych miasta Wloclawek wykonywanym
przez Operatora - Miejskie Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp6lka z o.o. we Wloclawku

wraz z przyjqtymi poprawkami.

W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecno6ci 23 radnych za przyjgciem uchwafy

opowiedzialo siq 16 radnych przy braku gfos6w przeciwnych oraz 7 glosach wstrzymujqcych

s te.

PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal,2e uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta

w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokotu.

Ad. 18

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta,

takie w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zglosili: radny Damian

chelminiak, radny Janusz Dqbczyriski, radna Mariola Gawfowska, radny Jarosfaw Hupalo,

radnv Dariusz Jaworski, radny Krzysztof Kowalski, radny Zbigniew Lewandowski, radny J6zef

Mazierski, radny Tomasz Nagala, radna Ewa szczepa6ska, radny stanislaw wawrzonkoski

oraz radny Dariusz Wesoiowski.

Interpelacje powinny zostai zloione przez radnych w formie pisemnej Przewodn iczEcemu

Rady Miasta, kt6ry niezwlocznie przekaie je adresatowi'

Odpowiedzi na zgloszone interpelacje - Przewodn iczqcem u Rady Miasta oraz

interpelujqcemu radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wtasciwe rzeczowo upowainione

osobv w terminie 14 dni.

Interpelacje zgloszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostana w

Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta bez zbqdnej zwloki'

Procedurq postqpowanla w powyiszej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wloclawek'

Ad. 19

Informacje, oSwiadczenia i komunikaty'

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski

poinformowa|, 2e ko|ejna sesja Rady Miasta p|anowana jest na dzieri 28 |istopada 2015 roku.

Ad.20
Zamkniqcie obrad.

Po zakofczeniu bloku informacyjnego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw

Chmielewski podziqkowal wszystkim za udzial w obradach stwierdzajqc' ie wobec

zrealizowania porzadku posiedzenia zamyka obrady XXV sesji Rady Miasta Wloclawek'

5d



Za koriczen ie obrad godz. 1349

OBRADOM PRZEWODNICZYT

JAROSTAW CHMIELEWSKI

PRZEWODNICZACY

RADY MIASTA WTOCLAWEK

Radna Agnieszka Chm ielewska... ' '.

Radny Piotr Czarnecki..........'..'....'..

Zalaczniki:

1. Lista radnvch obecnych na obradach XXV sesji Rady Miasta Wloclawek

2. Lista os6b uczestniczEcych w XXV sesji Rady Miasta Wloclawek'

3.UchwalaNrXXV/120/2016RadyMiastaW|oc|awekzdnia24paidziernika2016r.
zmieniajEca uchwafe w sprawie uchwalenia budietu miasta Wtoclawek na 2015 rok'

4. Uchwa|a Nr x\v /I2t/2o16 Rady Miasta W|ociawek z dnia 24 paidziernika 2015r.

zmieniajqca uchwalQ w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2016-2028.

39



5.

7.

5. Uchwala Nr XXV/122/2015 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2016r.

sprawie okre5lenia wysokoSci stawek podatku od irodk6w transportowych'

6.

Uchwala Nr XXV/123/2016 Radv Miasta Wfoclawek z dnia 24 pa2dziernika 2016r. w

sprawie nadania nazw ulicom, placom publicznym i innym obiektom.

Uchwala Nr XXV /124/2O16 Rady Miasta Wloctawek z dnia 24 paldziernika 2015r. w

sprawie wyraienia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wioctawek do projektu

wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego

Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, OS priorytetowa 9

Solidarne spoteczefistwo, Dzialanie 9.2 Wiqczenie spoieczne, Poddzialanie - 9.2'2

Aktywne wiqczenie spoleczne mlodzieiy objAtej sqdowym 6rodkiem

wychowawczym lub poprawczym, w partnerstwie z Wojew6dztwem Kujawsko -
Pomorskim - partnerem wiodacym, Powiatem Nakielskim, Powiatem Mogileiskim,

Stowarzyszeniem Wsparcia Spotecznego ADITUS, pn: "Trampolina"'

uchwaia Nr XXV/125/2016 Rady Miasta wloclawek z dnia 24 paidziernika 2016r. w

sprawie przyjqcia ,, Programu Aktywnoici Lokalnej dla Miasta Wtoclawek na lata

2016-2020".

9. Uchwala Nr XXV/126|2016 Rady Miasta wloclawek z dnia 24 paidziernika 2015r. w

sprawie przyjqcia Programu,, Wtoctawska Karta Seniora"'

10'Uchwa|aNrXXV/127l2ol6RadyMiastaWloc|awekzdnia24paidziernika2016r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie wyra2enia zgody na ustanowienie odrqbnej

wlasnoSci lokalu nr 4 A przy ul. Dziewiriskiej 13 A, z nieruchomoSci objqtej KW wL,

tw looo42773/o,kt6rej Gmina Miasto Wloc|awek jest wsp6|w|aScicie|em oraz zbycie

udzialu stanowiqcego wlasnoSi Gminy Miasto Wloctawek w nieruchomo5ci

wsp6lnej, kt6ry lqcznie z udzialami innych wsp6lwlaicicieli tej nieruchomoSci

stanowi lokal mieszkalnY.

11. Uchwala Nr xxv/128/2016 Rady Miasta wloclawek z dnia 24 paidziernika 2016r'

zmieniajqca uchwalg w sprawie uprawniefi pasa2er6w do ulg izwolnieri w oplatach

za przew6z w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze uiyteczno5ci

publicznej w granicach ad m in istracyjnych miasta Wloclawek wYkonywanvm przez

Operatora - Miejskie Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp6tka z o'o' we Wloclawku'

12.Uchwa|aNrXXV/129l20l6RadyMiastaWioc|awekzdnia24pa2dziernika2016r.w
sprawie zagospodarowania energii geotermalnej'
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13. Uchwaia Nr XXV/130/2016 Radv Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2016r'

zmieniajqca uchwalq w sprawie utworzenia samorzqdowego zaktadu budietowego
pod nazwa Zakiad Aktywno6ci Zawodowej we Wlocfawku.

Protok6l soor.adzila:
lolanta Sktadanowska
Gt6wny Specjalista 8RM.
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